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Telèfons útils
Ajuntament (oficines) 93 540 93 50
Avaries FECSA 900 74 74 74
Avaries Hidroelèctrica 93 796 02 00
Avaries d'aigua SOREA 93 555 06 28
Avaries Gas 900 39 40 41
Bombers Badalona 93 388 08 80
Casa Rectoral 93 555 30 91
Casa Cultura La Unió 93 540 12 63
Casal d'Avis 93 540 01 68
Centre d'Assistència primària 93 555 70 61
Col.legi El Cim 93 540 90 46
Consultori Municipal 93 540 12 03
Creu Roja (El Masnou) 93 555 21 21
Doctor Mariano 93 555 30 67
Farmàcia 93 555 38 18
Guàrdia Civil (El Masnou) 93 555 02 53
Piscines Municipals 93 540 25 61
Policia Local 666 53 58 58

666 59 67 42
Polisportiu 93 555 26 70
Serveis Municipals 93 555 62 25
Taxis
Josep Mir 608 89 89  41
Joan Oliveras 608 59 81 11

607 49 81 11
Manel Llaberia 670 25 47 29

Servei Farmacèutic
TEIÀ
J. MUÑOZ
Passeig de la Riera, 130 -  Tel. 93 555 35 18
EL MASNOU
AYMAR (Maricel)
Almeria, 8 - Tel. 93 555 03 81
BARBERAN
J. Llimona, 22 - Tel. 93 555 08 55
FÀBREGAS
Navarra, 69 - Tel. 93 555 19 79
VIAYNA-CARDONA
Prat de la Riba, 23 - Tel.935550403

INFORMACIÓ FARMÀCIES DE GUÀRDIA:
Tels. 93 555 33  08 - 93 555 04 03

Horaris de visita Alcaldia i Regidories
Alcalde-President (CIU) Joan Castan i Peyron

Hores convingudes
Regidor de Cultura, Joan Botey i Casals
Turisme i Consum (CIU) dilluns d’11 h a 13 h

hores covingudes
Regidora d’Hisenda i Transports (PP) Mercedes Pérez González

Hores convingudes
Regidora d’Ensenyament, Joventut, Elena Ros i Peralta
Governació i Esports (CIU) de dilluns a divendres

hores concertades
Regidor de Sanitat, B. Social Antoni Brincau Sabatés
i Treball (CIU) Hores convingudes
Regidora d’Urbanisme, Obres, Serveis Isabel Montoliu Cayuela
i Medi Ambient (CIU) Hores convingudes
Regidor i portaveu (ERC) Andreu Bosch Rodoreda

divendres de 12.30 h a 13.30 h
Regidor (ERC) Agustin Barbolla Rodriguez

divendres de 15 h a 17 h
Hores convingudes

Regidor (ERC) Albert Gallés Villaplana
Hores convingudes

Regidor i portaveu (PSC) Joan A. Martinez Manso
Hores convingudes

Regidor (PSC) Josep M. Gallés i Cólera
Hores convingudes

Per sol·licitar hora truqueu al telèfon 93 540 93 50 (Ajuntament)

Informació

Edita: Ajuntament de Teià. Pere Noguera,
12. Telèfon 93 540 93 50. FAX 93 540 93
52. E mail ajunta@teia.net. Dipòsit legal
B-37471.1983. Impressió JMG arts
Gràfiques. Teià, juny del 2000.

Relació de naixements inscrits
Berta Illa Martí 11/03/2000
Berta Vilardebó Ribes 13/03/2000
Mireia Arribas Gámez 15/03/2000
Albert Valls Aloy 15/03/2000
Carla Sobrero Alcaraz 26/03/2000
Estel Alcaide Fernández 03/04/2000
Ferran Alcaide Fernández 03/04/2000
Gala Balaguer Barriendos 02/05/2000
Artur Sala Bayo 07/05/2000
Suleman Darboe 26/05/2000

Relació d’inhumacions en el cementiri Mpal.

Bernardo Sanchez Cara 12/03/2000 46 anys

Pedro Sala Coronas 25/03/2000 94 anys

Alfonso Pujadas Naspleda 27/03/2000 82 anys

Encarnació Gorriz Izquierdo 08/04/2000 85 anys

Agustín Cardona Clavero 27/04/2000 69 anys

Dolores Font Gómez 03/05/2000 84 anys

Teresa Castellsagué Duran 26/05/2000 83 anys
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CULTURA 3

El passat dia 7 de maig va tenir

lloc el lliurament de premis de la

XVII Mostra Literària de Teià,

dins els actes de la XXIII

Setmana Cultural de Sant Jordi,

enguany ha estat desplaçada per

coincidir amb la Setmana Santa i

Pasqua.

En aquesta edició es varen

presentar un total de 201 treballs,

145 de Prosa i 56 de Poesia. El

jurat, compost per Assumpta

Pont, Olímpia Vàzquez, Emili

Gibert, Oriol Vall-llovera i

Jacqueline Mestre, persones

totes elles vinculades a la nostra

Vila, va emetre el següent

resultat:

La Mostra Literària de
Teià torna amb la seva
XVII edició
 PROSA Ier.Premi: Accèssit: 

Categoria A 
ANGEL CARRASCO MONCLÚS 
LEMA: Cabells Castanys  
TITOL: El nas trapella 

CLARA CUCURELLA SIREROL 
LEMA: Tinc l’estoig de color taronja 
TITOL: El llapis i el boli 

Categoria B 
ALBA CARRASCO MONCLÚS  
LEMA: Penjat 
TITOL: Quin any ! 

EVA CAMPS PUJOL 
LEMA: Baliga Balaga  
TITOL: Baliga Balaga 

Categoria C 
CARME ROCA CREUS 
LEMA: La mort 
TITOL: Una visita angelical 

MERITXELL BASCOMPTE VILÀ 
LEMA: Nou món, Nova vida 
TITOL: Bocins d’un somni trencat 

Categoria E 
JOAN XARRIÈ BOLART 
LEMA: L’ombra 
TITOL: El jardí de les absències 

ANTONIA LLADÓ AUBERT 
LEMA: De quan em vaig quedar sola 
TITOL: de quan em vaig quedar sola 

POESIA Ier.Premi:   Accèssit:   

Categoria B 
LAURA GRANERO FERNANDEZ 
LEMA: El meu nino 
TITOL: El meu nino 

EVA CAMPS PUJOL 
LEMA: Voldemort 
TITOL: Voldemort 

Categoria C 
MARTA CASTELLARNAU RIERA 
LEMA: Les estacions 
TITOL: Les estacions 

GONZALO LORZA PLANES 
LEMA: Quelcom 
TITOL: Quelcom 

Categoria D 
GERARD VALL-LLOVERA CALMET 
LEMA: Extreme 
TITOL: Recull de poemes 

 

Categoria E 

PEPITA DALMAU DUCH 
LEMA: Asteroide 
TITOL: Asteroide 

JOANA ROMERO CASAS 
LEMA: Gronxam 
TITOL: Recull de poemes 
 
Accèssit especial: 
FRANCESC RIBAS PARIS 
LEMA: recull de rimes  
TITOL: Recull de rimes 

Altres actes de la
XIII setmana cultu-

ral de St. Jordi
La coincidència de  la Setmana Santa
amb la diada de Sant Jordi, la XXIII
Setmana Cultural d’enguany es va
desenvolupar d’una manera bastant
irregular pel que fa a les dates per a la
programació d’actes, en qualsevol cas,
aquests es varen dur a terme amb
molt bona resposta.
Els actes varen començar el dia 9
d’abril amb la celebració del 25è.
Aniversari de la Coral Picarol, amb
JUGUEM CANTANT. El dia 16 va tenir
lloc una audició de sardanes, el
diumenge dia 23 a càrrec dels nens
de l’Escola de Teatre de La Palma,
es va representar al teatre d’aquesta
societat l’obra de Joanot Martorell
TIRANT LO BLANC, el dia 29 a La

Unió i organitzat per El Taliano viu.
Es va fer un muntatge poètic-teatral
en homenatge a PERE QUART.
El 7 de maig a la CMC La Unió, va
tenir lloc l’acta de lliurament de premis
corresponent a la XVII Mostra Literària
de Teià, amb l’actuació de l’Orquestra

d’acordions de Sabadell.
A la vegada, vàrem comptar amb
l’actuació del Cor de Caramelles de
La Palma, i finalment durant quinze
dies, va estar oberta a tothom
l’exposició EL TREN.

UN GRUP DE NENS I NENES
PREMIATS A LA MOSTRA



El passat dia 1 d’abril, la Vila de Pineda
de Mar va acollir amb satisfacció el
certamen de l’Elecció de la Pubilla  i
l’Hereu del Maresme 1999. El pubillatge
té a Catalunya un referent històric molt
antic i tradicional, els joves i les noies
participants tenen sens dubte un gran
sentiment envers el nostre país i
representen la dona i l’home treballador,
responsable i obert, digne de
representar la seva població arreu de
Catalunya. A voltes aquest fet no es
molt entès per tothom i sovint es
contradiu amb actituds de suport en
diferents actes tradicionals aliens a la
nostra cultura catalana més tradicional.
En el certamen de l’elecció d’enguany
varen participar un total de 13 pubilles
i 6 hereus de la comarca del Maresme.

Teià va ser representat en l’elecció de la
pubilla i hereu del Maresme

A c t i v i t a t s . . .

Si una fira programada amb temps,

amb una sèrie d’actes addicionats, el

bon temps acompanya, és evident que

l’èxit està gairebé assegurat. Aquest

és el cas pel que fa a la celebració els

passats dies 13 i 14 de maig, de la

VIII FIRA DE SANT PONÇ TEIÀ-

2000.

Com dèiem, en un dia totalment d’estiu

es va inaugurar l’edició de la fira

d’enguany. Aquesta va ser molt lluïda

tant pels visitants, com per la

participació d’expositors que hi oferien

articles molt variats, diferents

productes i també informació de

diferents entitats.

Durant tot el dissabte, molta gent va

anar passant per la fira, que enguany

va canviar en part la situació dels

estands.

La VIII fira de Sant Ponç reuneix gran
quantitat de públic al Parc Can Godó

Per tal de donar

a la fira un

caràcter festiu,

paral·lelament

es varen

p r o g r a m a r

d i f e r e n t s

activitats.

La primera va

ser una cantada

d ’ h a v a n e r e s

amb rom cremat

que va tenir lloc

el dissabte a la

nit al mateix Parc

Can Godó, la qual hem de dir  que la

gent s’ho va passar molt bé.

El diumenge, la diada firal va

començar amb la tradicional

botifarrada i a la vegada va tenir lloc

L’ALCALDE I LA CORPORACIÓ VAN VISITAR TOTS ELS
ESTANDS

Teià estava representat per la nostra
actual Pubilla, Laura Rosell i l’Hereu,
Joan Creus. Tots aquests

participants a l’elecció varen suportar
un exhaustiu examen a càrrec d’un
jurat qualificat. Sabem que la feina
d’aquest, va ser dura, donat que les

la TROBADA DE PUNTAIRES amb

150 participants representant a

diferents grups de puntaires. També

en el marc de la fira va tenir lloc un

taller de maquillatge i, finalment es va

convidar a tothom a una suculenta

xocolatada.

LA PUBILLA I LLA PUBILLA I LLA PUBILLA I LLA PUBILLA I LLA PUBILLA I L’HEREU DE’HEREU DE’HEREU DE’HEREU DE’HEREU DE
TEIÀ A PINEDA DE MARTEIÀ A PINEDA DE MARTEIÀ A PINEDA DE MARTEIÀ A PINEDA DE MARTEIÀ A PINEDA DE MAR

característiques i la preparació dels i
de les aspirants eren molt igualades.
En qualsevol cas calia escollir un
hereu i una pubilla.
Segons el veredicte del jurat, fet públic
durant el transcurs del sopar organitzat
per l’Ajuntament de Pineda i el Foment
de les Tradicions Catalanes, va ser el
següent:
Pubilla del Maresme: Esther Roure de
Vilassar de Mar
Primera Dama d’Honor: Marta Castellà
de Pineda de Mar
Segona Dama d’Honor: Francina
Gombau de Tordera
Hereu del Maresme: Roger Ribas de
Canet de Mar.

Felicitats a tot  ells i en especial a la
pubilla i hereu de Teià per la seva
participació al certamen.4 CULTURA



CULTURA 5

Coincidint la Pasqua amb la diada de

Sant Jordi, enguany vàrem poder

gaudir de la cantada de Caramelles en

una data ben assenyalada.

Un any més el Cor de Caramelles de

la Societat La Flor de la Palma ens va

delatar amb les seves crítiques

cantades a la vegada que felicitava

als teianencs la Pasqua Florida. Com

és habitual, la primera cantada va tenir

lloc a les 12 h. de la nit, davant la Casa

de la Vila, i després de cantar  a

diferents cases, a les 14 h. del dia de

Pasqua va fer-ho per a tot el poble al

Parc Can Godó.

La tradicional can-
tada de Caramelles
va tornar a felicitar

la Pasqua als
teianencs

J U L I O L
Divendres,7

EXPOSICIÓ de PINTURES pels
alumnes de La Unió
Hora: a les 21.00 h.
lloc: Casa Municipal de Cultura La
Unió.

Diumenge, 9

PARC-MOBIL infantil i FESTA DE
L’ESCUMA
Hora: De 17.00 h. a 21.00 h.
lloc: Parc Can Godó

Dissabte, 15

REVETLLA D’ESTIU.
Orquestra BAGDAD CAFÈ BAND
Hora: 22,30 h.
lloc: Parc Can Godó

Dissabte, 22

CONCERT D’ESTIU BANDA
MUNICIPAL DE BARCELONA
Hora: 22.00 h.
lloc: Jardins de Can Godó

Dimarts, 27

ACTUACIÓ de la Cia. “BYELIE
ROSY” de Balarus URSS
Espectacular conjunt de Dansa,
Música i Cant.
Hora: 22.00 h.
lloc: Pista AE Teià (bàsquet)

Dimarts i divendres  al matí

CMC La Unió: Curs de YOGA.
CMC La Unió: Curs de
MORFOPSICOLOGIA (els dilluns)

P R O G R A M A C I Ó
Estiu Cultural -Teià 2000
Juliol, Agost i Setembre

A G O S T

Dissabte, 26

EXPOSICIÓ  GEGANTS  “TEIÀ
CIUTAT PUBILLA”
Hora:  19.00 h.
lloc: CMC  La Unió.

S E T E M B R E

Dissabte, 2

X TROBADA DE GEGANTS DEL
MARESME i IX ELECCIÓ DE LA
PUBILLA  (Programa a part)

Diumenge, 10

Concert Festival de Musica del
Maresme Grup JOPERDE
Hora: 21.00 h.
lloc: Jardí Casa Dr. Mariano

Dilluns, 11

Acte constitucional de l’11 de
Setembre
Hora: 12.00 h.
lloc: CMC  La Unió

LLIURAMENT “TEI DE PLATA 2000”
i AUDICIÓ DE SARDANES per la
“COBLA COSTA DAURADA”
Hora:  20.00 h.
lloc: Davant La Palma

FESTA DE LA JOVENTUT
(Setembre, programa a part)
DIADES MULTICULTURALS TEIÀ-
2000 (Setembre, programa a part).

Col·laboren:

Patronat CMC La Unió, Agrupació Esportiva Teià, GRAMC, Colla Gegantera i
Patronat Pro-música del Maresme.

Patrocina:

Ajuntament de Teià, Cultura

EL COR DE CARAMELLES AL PARC
CAN GODÓ



Des de la casa de cultura, i aprofitant
que tenim una sala d’exposicions molt
cèntrica procurem que aquesta estigui
sempre oberta al públic, oferint una
variada proposta d’exposicions, de
diferents temàtiques perque tothom
pugui gaudir-ne.  Darrerament, hem
organitzat les següents:

Del 16 al 31 de març, l’exposició
fotogràfica «Senegal en blanc i negre»
dins la quinzena cultural del Gramc,
amb fotografies de Martín Artalejo.
Seguidament, una exposició dels
treballs dels cursets de la casa

moltes preguntes i es van mostrar molt
motivats pel tema.  Agraïm als amics
del tren que ens proporcionaren
l’exposició el constant manteniment
que van fer-ne.

La CMC La Unió ofereix
una variada proposta
d’exposicions

LA PROFESSORA D’ESMALTS A
L’EXPOSICIÓ DEL SEU CURS

d’esmalts i de ceràmica que van deixar
sorpresos molta gent per la seva
imaginació.

Del 15 d’abril al 2 de maig es va fer
una exposició molt espectacular (el
tren) ja que tenia unes maquetes amb
funcionament constant i també una
reproducció de l’anomenada “Mataró”,
construïda pel Sr. Vicens Fonollosa.
Hi havia també moltes vitrines amb
trens a petita escala i elements variats
relacionats amb el tema. Els plafons
informatius estaven confeccionats per
l’escola municipal del treball i
l’exposició, que va ser muntada pel
col·lectiu “Via oberta”, era molt
didàctica a més de distreta i va ser
visitada per escoles.
El Sr. Fonollosa va explicar l’exposició
als alumnes de 20è cicle del cim i va
ser molt interessant, ja que van fer

LA MAQUETA D’UN TREN FETA
TOTALMENT A MÀ.

La següent exposició va ser la d’un
pintor de Teià, Pepe Rodríguez
Campillo perquè fa 30 anys que està
amb nosaltres tots els estius i coneix
els entorns del nostre poble i les
muntanyes, ja que sempre busca un
motiu per pintar. Va ser una exposició
molt emotiva ja que al ser uns quadres
pintats al llarg dels anys, vàrem veure
racons de Teià molt emblemàtics i
alguns que ara ja han desaparegut,
però que sempre quedaran a les teles
d’en Pepe.  L’assistència a la
inauguració va ser un retrobament
d’antics amics i també d’artistes que
no coneixien la sala.Del 2 al 12 de juny

PEPE RODRÍGUEZ A LA
INAUGURACIÓ DE L’EXPOSICIÓ

Nous llibres a la
Biblioteca Mpal.

Aquest any a la biblioteca s’ha fet una
important inversió en enciclopèdies
que eren necessàries degut al públic
bàsicament escolar que tenim. Son:

Enciclopèdia medicina i salut

De pintura summa pictòrica amb suport dvd

Gran enciclopèdia interactiva

Diccionario enciclopedico

Enciclopedia de la psicologia

Las razas humanas

Anuaris “difusora internacional” fins completar

els que falten fins al 2000

Diccionaris temàtics diversos.

A mes a més, s’han comprat novel.les
d’actualitat tenint em compte  el servei
de préstec. També s’ha incrementat
el fons amb les donacions de llibres
de la professora del curset literari i
escriptora Care Santos que
periòdicament ens envia novetats
editorials.

Sortida a Girona
El dia 16 de maig vàrem fer una
sortida a Girona per  per veure «Girona
temps de flors» que se celebra cada
any. Els gironins engalanen la ciutat i
obren els patis particulars a la gent
perquè els visiti. Va ser una sortida
molt agradable com cada any.6 LA UNIÓ

es va fer una mostra de la ceramista
Mila Critobal, unes ceràmiques molt
originals i ben estructurades que van
agradar molt.
El dia 16 de juny es va presentar la de
quadres del pintor Jordi Mesquita
titulada territoris, una mostra de
quadres de gran volum amb textura i
una gran força.  També una gran
qualitat artística.
Com es pot comprovar la renovació
de les exposicions és contant perquè
la gent que passa per la sala variï i no
es cansi de veure freqüentment el
mateix. Esperem l’assistència
continuada del públic i també que les
escoles es vagin acostumant a visitar
l’art a la sala del seu poble.



Jove! estigues alerta perquè al
setembre es celebrarà la Setmana de
la Joventut a Teià. A més d’una fira
d’entitats estem preparant un munt
d’activitats a les quals ens agradaria
molt que participessis: un concurs per
escollir el logo i nou nom pel PIJ i pel
Casal, correfocs, gegants, tallers
d’estampació de samarretes,
«piercings», tatuatges, perruqueria,
«jambees», concerts, botifarrada, focs
d’articici... A més, amb una mica de
sort les obres del Casal estaran
acabades i podrem inaugurar-lo de
manera “oficial” amb vosaltres. Per

Al setembre es celebrarà
la Setmana de la Joventut

J
o

v
e

n
tu

t Per vuitena vegada a Teià tenim un
munt d’activitats programades per
realitzar durant aquest mes de juliol.
Amb aquest article volem explicar-vos
com funcionen els tallers d’estiu i què
és el que hi fem.

Els tallers d’estiu es comencen a
elaborar tres mesos abans del seu inici.
Mentre prèviament es contracten les
activitats i les excursions que es
realitzaran, es fa una convocatòria per
a la contractació de monitors que un
tribunal especialitzat selecciona,
després d’examinar tota la
documentació i comprovar que es
compleixen els requisits demanats.
Aquest any, s’han presentat moltes
sol·licituds, aproximadament unes 35.
A continuació, es procedeix a elaborar
la programació d’activitats per als
infants que hi participaran i es
comença a fer la preinscripció.

Quan ja s’ha complert el termini de la
preinscripció es convoca una reunió
per als pares per presentar-los els
monitors i el programa d’activitats i, a
la setmana següent, comencen els
tallers.

Els horaris dels tallers són de les 9 h.
del matí fins a les13.00 h. o bé fins

Els Tallers d’Estiu són uns casals

d’estiu que es realitzen durant les

4 setmanes de juliol i són destinats

a nens i nenes d’edats compreses

entre 3 i 13 anys. Les activitats que

s’hi realitzen són molt i molt

variades. Aquestes van des de

tallers de manualitats, esports,

piscina (a la piscina municipal),

excursions amb autocar,

acampades i un llarg etcètera. A

tot això li podem sumar l’opció de

menjador escolar per a aquells

nens que desitgin quedar-se a

dinar. Cada nen rep el primer dia

una samarreta dels tallers (molt

“xula”) perquè la pugui dur,

sobretot, a les excursions. Hem de

donar les gràcies a les àrees de

Cultura i de Medi Ambient per la

seva subvenció de les samarretes

d’enguany.

les 4 de la tarda si el nen o nena es
queda a dinar.
Els nens i nenes es divideixen en
quatre grups, segons el curs escolar
que hagin realitzat, i cada grup es
subdivideix en dos grups més, per tal
d’aprofitar més l’espai i poder distribuïr
més les activitats. Els grups són els
següents:
Grup de grans: Grup dels cursos
escolars de 5è, 6è i 1er. d’ESO (edats
entre 9-10, 11, 12 i 13 anys).
Grup de mitjans-grans: Comprèn els
cursos escolars de 3er.  i 4rt. d’EGB
(edats entre 8 i 9 anys).
Grup de mitjans petits: Tots els nens
i nenes que hagin realitzat els cursos
de 1er i 2on (de 6 i 7 anys).
Grup de petits: Comprèn tots aquells
nens i nens que han fet P3, P4 i P5
(3, 4 i 5 anys).
Tots aquests grups són conduïts per
un total de 25 monitors, 21 d’ells
titulats per la Secretaria Gral. de
Joventut de la Generalitat de
Catalunya i gairebé tots estudien
temes relacionats o bé realitzen
activitats amb els nens i les nenes
durant l’any.
Aquest any el nombre de nens inscrits
és de 258. Durant set anys els tallers
han anat tenint cada vegada més èxit
i això ho podem resumir amb una
paraula: Imaginació.

organitzar tot això ens cal gent amb
empenta i amb ganes de passar-s´ho
bé, així que, a què estàs esperant ?
Si estàs pensant alguna proposta
enginyosa fes-nos-ho saber, som tot
orelles per escoltar les teves idees.
També cal dir-te que el Casal de Joves
romandrà tancat per obres en principi
durant tot el mes de juliol. Per tant, si
has d’adreçar-te a la Regidoria de
Joventut apropa’t a l’Ajuntament i
demana per la tècnica de Joventut. A
l’estiu, mou-te , digues la teva !!!

Torna la 8a. edició dels
tallers d’estiu amb noves
activitats per als infants.

JOVENTUT 7



Una vegada més, arriba el mes de juny, també, arriben els exàmens i el final
de curs.  Nosaltres, no ens quedem curts i el dia 14 de juny fem la cloenda del
curs L6.  Aquest curs va començar el passat mes de març i ha tingut una
mitjana d’assistència de 14 alumnes, amb qui s’ha fet un bon grup de treball.

El CNL Maresme - Mataró ha programat uns cursos d’estiu per al mes de juliol:

A Mataró: GRUP DE CONVERSA. 20 hores (Del 3 al 24/7/00)
dll, dc i dv.  de 9.00h a 11.00h. Preu. 2.100,-PTA
Inscripcions- 28 i 29 de juny, de 10h a 13h
CNL- Maresme - Mataró

A Premià de Dalt: FONÉTICA I PRONUNCIACIÓ. 15h (del 3 al 31/7/00)
Dll.  dc de 9.15 a 11.00h
Preu:  1.625,-PTA
Inscripcions: 26 i 28 de juny, de 9.30h a 13.30h
Oficina de Català

A Tordera: FONÈTICA I PRONUNCIACIÓ 15h (del 3 al 31/7/00)
Dll i dc de 9.15 a 11.00 h
Preu: 1.625,-PTA
Inscripcions -. del 12 al 30 de juny, de 9h a 13h
Oficina de Català

DINAMITZACIÓ: En aquest període i seguint el projecte que vam programar,
hem signat un conveni amb dues immobiliàries, la qual cosa facilitarà la
normalització lingüística d’aquestes entitats.
A continuació ens posarem a treballar en la campanya del comerç per a la qual
esperem tenir bona acollida.
I per al proper mes de setembre, esperem engegar la campanya per a les
AMPA.
ASSESSORAMENT: A partir del 19 de juny fins al  mes d’octubre, l’horari
d’atenció al públic serà de 9.30h a 13.’30 h.

Oficina de Català

Un autobús urbà per a l’escola, aquesta era la nova idea de la regidoria
d’Ensenyament. Es tractava de fer un primer sondeig per tal de saber quin
“aprofitament” tindria un servei com aquest. La idea inicial era:

Facilitar el trànsit a les hores punta davant l’escola.
Facilitar el trajecte als acompanyants sense cotxe (avis, cangurs, etc.)
Educar es nens en l’aprofitament dels recursos (Menys cotxes = menys
contaminació i més estalvi energètic)

Volem aclarir a alguns pares, els quals contestat l’enquesta, que donada la
demanda que hi ha hagut, és previst estudiar un recorregut que passi pel
Passeig del Castanyer, La Vinya, La Molassa i Vallvallida.
Per últim, agrair molt sincerament la seva col·laboració als pares que han
respost l’enquesta ciutadana.

Anna Planes, delegada d’Ensenyament
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Ensenyament planteja
servei d’autobús per a
l’escola

L’Ajuntament de Teià ha passat

aquest mes de juny una enquesta

als pares de l’Escola El Cim sobre

la possibilitat de fer arribar

l’autobús urbà a l’Escola a les 9

hores i a les 16,30 hores.

Atès el bon nivell d’acollida de la

proposta, l’autobús urbà queda

petit per prestar aquest servei; per

tant, s’està estudiant organitzar un

TRANSPORT ESCOLAR.

8 ENSENYAMENT



Cal que el vilatà sàpiga que l’article 5

é de la Constitució espanyola de 27

de desembre de 1978, estableix com

obligació dels poders públics tant la

defensa i protecció dels consumidors

i usuaris com la seva informació i

educació.

Correspondrà doncs a la corporació

local desenvolupar la protecció i

defensa dels consumidors i usuaris en

l’àmbit de les seves competències.

Per tant el ciutadà ha de ser conscient

dels seus drets, de les seves

possibilitats com a consumidors i

usuaris i dels instruments que

disposen per exercir-los.

En aquest sentit, el consumidor cal

que reclami (utilitzant els mitjans que

es posen al seu abast) si els seus

drets no es respecten, per exemple

QUAN:

COMPRA, LLOGA, REPARA,

MENJA, PREN, VA, DORM, FA...

COMPRA: menjar, productes de

neteja, electrodomèstics, un cotxe...

LLOGA: un cotxe, un pis o una casa

REPARA:  un electrodomèstic, etc.

MENJA: en un restaurant, en una

fonda...

PREN: un refresc en un bar o en una

cafeteria.

VA: en autobús, en tren, en avió, a

l’hospital, al cinema, al teatre..

DORM: en un hotel, en una pensió o

en un càmping.

FA: un contracte d’aigua, de llum, de

gas, de telèfon, d’assegurances, una

hipoteca o un pressupost.S
a
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OFICINA MÒVIL DEL CONSUMIDOR
A LA PLAÇA DE CATALUNYA.

Bústia del consu-
midor

Un servei promogut pel vostre

ajuntament i la Diputació de Barcelona

per INFORMAR I ORIENTAR.

Aquesta bústia es troba a les oficines

municipals, a l’abast dels consumidors

i els usuaris del municipi. La consulta

estarà atesa per personal especialitzat

del Servei de Salut Pública i Consum

de la Diputació. La resposta la rebreu

a casa , per escrit i personalitzat.

Oficina mòvil

Periòdicament a Teià rebrem la visita

d’una OFICINA MÒBIL d’informació al

Consumidor, promoguda per

l’Ajuntament i la Diputació de

Barcelona per: INFORMAR d’una

manera personalitzada sobre els drets

dels consumidors, i orientar les

consultes i les reclamacions del

consumidor en el supòsit que no es

respectin els seus drets.

l’Oficina la trobareu periòdicament a

la Plaça Catalunya (mercat), a l’abast

dels ciutadans. L’hora i el dia de la

seva visita, serà assenyalada

oportunament. Personal especialitzat

del Servei de Salut Publica i Consum

atendran la vostra consulta.

Els drets i deures del con-
sumidor estan protegits

SALUT I CONSUM 9



La qualitat del medi ambient a la nostra

població constitueix motiu de

preocupació d’aquest Ajuntament.

Durant tot l’any, i especialment en

l’època de preestiu i estiu, es produeix

un increment del trànsit de

motocicletes i ciclomotors amb el

consegüent augment de les

incidències resultants, sobretot pel

que fa a la contaminació ambiental,

soroll i emissió de fums i les

condicions tècniques i de seguretat

per a circular. Tot això afecta i

perjudica la qualitat dels veïns a la

vegada que minva greument la

seguretat dels propis conductors, per

norma general joves, i dels vianants.

Davant aquesta situació, i atenent el

que estableix l’ordenança municipal per

a la regulació de sorolls i les

vibracions i la normativa de trànsit,

aquest Ajuntament ha previst dur a

terme una campanya d’inspeccions,

controls i sancions en el seu cas, dels

efectes abans esmentats i que

abarcarà el període de temps del 20

G
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ó de juny al 30 de setembre.

En conseqüència, fent ús de les

facultats que confereix l’article 21.e)

de la Llei 11/1999, de 21 d’abril, de

modificació de la Llei 7/1985, de 2

d’abril, reguladora de les bases de

règim local i l’article 68 del Decret 179/

1995, de 13 de juny, per part de la

Policia Local de Teià, es portarà a

terme una campanya de control de les

emissions de les motocicletes i dels

ciclomotors i de les condicions

tècniques i de seguretat, essent el

procediment el que a continuació es

detalla:  :

Primer. Quan es detecti en campanya

un ciclomotor que infringeixi la

normativa de trànsit de manera que

no tingui les condicions mínimes per

a circular (modificacions tècniques,

emissió de fums estat defectuós en

sistemes de seguretat: llums frens,

pneumàtics, etc.) i/o l’ordenança

municipal per a la regulació dels sorolls

i les vibracions, pel que fa a l’emissió

de sorolls; s’agafaran les dades del

Campanya de control de
les emissions de les
motocicletes i ciclomotors
i de les condicions
tècniques i de seguretat

Amb la incorporació d’un nou

agent de policia local, el propassat

mes de maig, per a reforçar el

servei del torn de tardes;

actualment la plantilla consta de

10 persones, un sergent i 9 agents

de policia.

També s’ha incrementat el parc

mòbil d’aquest cos amb un turisme

Peugeot 306, per tant, ara

comptem amb un tot terreny, un

turisme i una motocicleta.

Properament és previst iniciar les

obres d’adequació de les noves

dependències de la Policia Local,

situades a la Urbanització del Parc

de Sant Berger.

10 GOVERNACIÓ

Ets nascut/da a l’any 1950, ets de Teià o hi vius?

Som una colla de gent, nascuda l’any 1950, que volem celebrar els nostres
primers 50 anys amb una gran festa que estem preparant per al mes de
setembre i ho volem fer extensiu a la resta de coetanis i coetànies.
A fi de conèixer-nos tots i acabar d’organitzar-ho, us proposem trobar-nos
tot bevent una copa de cava i menjant unes pastes, el proper divendres, dia
21 de juliol, a les 22h a la CMC LA UNIÓ.
Si esteu interessats o interessades, truqueu per confirmar la vostra assistència
abans del dia 15 de juliol a qualsevol de les persones següents:

Josep M. Alberch   tel. 935558085
Jordi Duran   tel. 935558553
Carme Gisbert   tel. 935559294
Angel Lacuesta   tel. 935552501
Jordi Santmiquel   tel. 935557801
José M. Valenzuela   tel. 935553295

Rosa Villaplana   tel. 935551119



conductor, se’l denunciarà pel

precepte infringit i, prèvies les mesures

oportunes en el cas que procedeixi

segons la normativa vigent, aquest

ciclomotor serà ingressat en el dipòsit,

donat que no té les condicions

exigides per circular. S’informarà en

aquest acte al conductor sobre els

motius de la immobilització i les

condicions legals per a poder rectificar

aquest. En el cas d’infracció a

l’ordenança municipal per a la

regulació dels sorolls, les vibracions

pel que fa a l’article 2 de l’annex 1, el

procediment serà el que a continuació

es detalla:

1.- Per a poder treure el vehicle,

disposa d’un màxim de 10 dies i

prèviament haurà de presentar-se en

el seu horari als serveis municipals,

departament de Recaptació, on

dipositarà la quantitat de 20.000 (vint

mil) pessetes en concepte de garantia

i on es lliurarà justificant de pagament

en el mateix moment.

2.- Posteriorment, es presentarà a les

dependències de la Policia Local, on,

prèvia exhibició d’aquest justificant

(del qual es farà fotocòpia que

s’incorporarà en l’expedient de dit

vehicle) es farà lliurament del vehicle

al propietari, segons la documentació

del mateix o persona delegada, fent-li

signar una acta en el qual es detalla

el següent:

2.a.- Que té deu dies per reparar les

deficiències observades en el vehicle.

Que no pot circular amb aquest fins

que estigui corregides i només a

l’efecte de la seva nova presentació

en aquestes dependències, que

transcorregut aquest termini perdrà el

dret al retornament de la garantia,

llevat que justifiqui adequadament el

retard i que al termini d’un mes des

del seu ingrés perdrà definitivament la

garantia i es començaran els tràmits

com a vehicle abandonat pel seu

desballestament.

2.b.- Una vegada presentat a la revisió

en les dependències de la Policia

Ús del pàrquing de
la Cooperativa

PÀRQUING DE LA COOPERATIVA

Local, si aquesta fos negativa, és a

dir, encara persistissin deficiències no

reparades, es donarà un únic termini

de 2 dies per a corregir-les. Passat

aquest termini, s’estarà el que  s’ha

disposat en el punt anterior.

2.c.- No obstant, si la persona

interessada no desitja reparar el

vehicle podrà optar per renunciar a la

titularitat d’aquest, a favor de

l’Ajuntament, perquè sigui donat de

baixa i lliurat a desballestament. En

aquest cas, igualment se li expedirà

document per poder recuperar la

garantia.

2.d.- Si tant la primera com la segona

inspecció és positiva, és a dir, amb

totes les deficiències corregides, es

realitzarà informe positiu en imprès

adequat a l’efecte, del qual es donarà

còpia a l’interessat.

2.e.- La quantitat dipositada compleix

la funció de garantia de pagament de

la sanció que es podrà derivar, en base

a l’expedient sancionador que s’obrirà,

una vegada complerts els terminis

esmentats, per infracció a l’article 25e

de l’ordenança municipal per a la

regulació dels sorolls i les vibracions.

2.f.- Amb aquest informe i el justificant

de garantia, es presentarà en el

Departament de Recaptació on li

retornaran l’import dipositat.

Segon.- A aquest efecte es realitzarà

una campanya informativa, xerrades

amb conductors, revisions gratuïtes

sense sanció, etc.

Tercer.- Aquesta campanya es portarà

a terme del 20 juny fins al 30 de

setembre de 2000.

Teià, juny de 2000
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HORARI
D’APARCAMENT
A LA PLAÇA DE

CATALUNYA:
Divendres, de 8.30 h. a 14 h. i de
16.00 h. a 20.00 hores.

Dissabtes, de 8,30 h. a 15 h. i de
16.30/17 h. a 20.30 hores.

Diumenges, de 8.30 h a 14.30
hores.

Des d’aquest espai, volem agrair a la
Cooperativa Agrícola de Teià la cessió
d’ús del seu terreny situat a la plaça
de Catalunya, per tal de fer-lo servir
com a pàrquing públic, donat que, en
poder comptar amb aquest espai, es
facilita la fluïdesa del trànsit de tota la
zona del centre del Poble i al mateix
temps es facilita la mobilitat de les
persones que van a comprar al mercat

i a les botigues de la vora, per la qual
cosa, tant l’esmentat mercat com les
botigues poden donar un millor servei
als seus clients.

Demanen, que feu un bon ús d’aquest
servei, respectant els horaris, i seguint
les indicacions del vigilant i encarregat
del servei, Sr.  Andreu Gordo.



El SERVEI LOCAL D’OCUPACIÓ ja
ha atès a més de 40 persones des del
el mes de març fins ara, el mes de
juny.

El 90% de les persones que han vingut
a l’SLO han rebut informació i
assessorament de com iniciar la seva
recerca de feina, de com fer o
actualitzar el seu currículum vitae o
de com presentar-se en una entrevista
de selecció.

El 36,6% dels atesos han estat joves
de 16 a 25 anys i els podem
classificar amb les següents
modalitats:
- joves que ja tenen 16 anys o més,
estan estudiant i els interessa iniciar
un contacte laboral amb la recerca de
feines d’estiu; se’ls ha posat en
contacte amb empreses que
necessiten personal temporal.
- joves que volen deixar els estudis
acadèmics; se’ls informa
d’alternatives formatives com ara els
Programes de Garantia Social, o bé
la opció d’accedir a contrastes laborals
de formació i així aprendre tot
treballant.

- joves que ja han adquirit la formació
adient i estan en plena recerca de
feina; se’ls ofereix recolzament i
informació de com i on anar a buscar

la feina. I també els informem de les
ofertes que ens arriben al SLO si
coincideixen amb el seu perfil
professional.

A més de les demandes de feina us
podem parlar de les ofertes de treball
que hem rebut.  Per un cantó els
empresaris cerquen joves amb
formació professional d’electricitat o
electrònica, aprenents del sector del
metall, jardiners, cambrers i fins i tot
enquestadors.  Per un altre costat els
domicilis particulars contacten amb el
servei amb la necessitat de personal
de neteja, acompanyants de gent de
la tercera edat o cangurs.

Així doncs, amb el seguiment de les
persones inscrites al servei, hem pogut
comprovar que el 24,4% ja han trobat
feina; algunes pel seu compte i d’altres
a través del servei.

Per acabar i com a novetat teniu al
vostre abast el taulell d’anuncis del
Servei Local d’Ocupació a la Casa de
Cultura La Unió on trobareu ofertes de
feina privada i pública i articles
d’interès en temes de formació i de
l’estat actual del mercat laboral.

Recordeu que per contactar amb el
servei teniu el telèfon 93 540 12 03 al
vostre abast.
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L’SLO fa un anàlisi de les
seves actuacions fins al
mes de juny

Des de fa poc, l’Ajuntament de Teià

va crear un nou servei de treball

per a l’usuari, l’SLO (Servei Local

d’Ocupació). Fins ara l’Ajuntament

comptava (i encara hi compta) com

a centre col.laborador del Servei

Català de Col·locació el qual

s’encarrega d’introduir currículums

per al mateix servei així com

d’organitzar cursos de formació

ocupacional de reciclatge, tant per

a gent aturada com per a

treballadors en actiu. Quina és la

diferència? L’SLO (tal i com diu el

seu nom) treballa més a nivell

local, més directament sobre la

població de Teià cercant

currículums i emparellant-los si es

pot amb ofertes de treball de Teià

o properes, mentre que al Servei

Català de Col·locació els

currículums són enviats a una base

de dades a nivell estatal. Els cursos de formació
ocupacional d’informàtica
ja han estat atorgats
La Generalitat de Catalunya ja ha
atorgat oficialment a l’Ajuntament de
Teià dos cursos més de formació
ocupacional d’informàtica que s’havien
demanat. Els cursos van destinats a
persones aturades i començaran al
setembre. Els cursos són de 120
hores i es realitzaran a l’escola El Cim
de dilluns a divendres de 17.00 a 21.00
hores. Els dos cursos tindran un

màxim de 15 places cadascun. En cas
que hi hagi més de quinze persones
apuntades per curs es faria una prova
d’accés al mateix.

Totes aquelles persones que hi
estiguin interessades cal que
s’inscriguin a les oficines de
l’Ajuntament de Teià (de 9.00 a 14.00
hores.12 TREBALL



Amb el carnet es-
pecial ja s’han

aconseguit molts
avantatges

Ara ha fet un any que l’Ajuntament,

amb motiu de l’Any internacional de

la Gent Gran , va crear el carnet

especial per a la Gent Gran, amb el

qual es poden gaudir d’uns

descomptes en alguns establiments i

transports de Teià.  En aquests

moments hi ha unes 240 persones que

el disposen.

Per obtenir-lo cal anar als serveis

socials d’atenció primària (Consultori

Municipal) amb la següent

documentació: Fotocòpia del DNI,

certificat d’empadronament (a

l’Ajuntament»), 2 fotocòpies tamany

carnet.

Per gaudir de l’esmentat carnet cal

tenir 65 anys i estar empadronat en

aquest municipi.

Els avis van anar a
Montserrat

El dia 1 d’abril va tenir lloc l’excursió

anual a Montserrat, que organitza el

Casal de la Gent Gran amb el patrocini

de l’Ajuntament.  Vàrem assistir-hi 143

persones que a les vuit en punt

omplíem els tres autocars disposats

a l’efecte.  A les nou i deu s’arribà a la

Muntanya Santa on es va disposar de

temps lliure per poder esmorzar i

visitar els diferents centres de la

muntanya.  La missa conventual que

se celebrà a les onze fou en dedicació
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MONTSERRAT CABALLÉ I LA SEVA
FILLA A L’ABADIA

a les Montserrats, encapçalades per

la diva Montserrat Caballé i la seva

filla, que l’abat va rebre a l’esplanada

de la Basílica fent-los ofrena d’un ram

de roses, entrant seguidament a

l’església per celebrar la Santa Missa.

En acabat, fóren acomiadades pels

monjos i a la plaça es va celebrar una

ballada de sardanes.

El Carnet especial per a
la gent gran ja té un any

UN BON ÀPAT DESPRÉS DE LA
SALVE I DEL VIROLAI

Després del cant de la Salve i el Virolai

sortien els autocars en direcció a

Vilanova del Camí on ens esperava

un suculent dinar i després d’un

selecte sarau sortíem cap a Teià per

arribar a un quart de vuit del vespre.

Fins l’any vinent si Déu vol !

BENESTAR SOCIAL 13
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d’animals de
companyia ho fa

necessari
La presència d’animals domèstics de

companyia en el nostre poble és cada

vegada més freqüent, fins al punt que

hi ha estimacions segons les quals al

voltant d’un 30 % de les famílies tenen

una o més mascotes a casa seva .

Aquesta convivència en el poble, com

entorn físic entre els animals i les

persones, comporta la necessitat

d’establir uns equilibris que van des

de la distribució dels espais urbans i

l’assoliment de les responsabilitats per

part dels diferents agents implicats,

singularment els posseïdors d’animals

domèstics de companyia,

l’Administració Pública, especialment

la local, passant per les botigues

d’animals de companyia, nuclis

zoològics que es dediquen a la cria i

venda d’animals, veterinaris

especialistes en petits animals, fins a

les societats protectores d’animals,

etc.

Només la participació activa dels

agents implicats juntament amb els

propietaris d’aquests animals ens

permetrà aconseguir una tinença

responsable dels animals domèstics

de companyia en el medi urbà.

És per això que aquest ajuntament ha

engegat una campanya de censat i

identificació dels animals de

companyia , i que el termini és el 30

de juny, recordant que la possessió

d’un animal no inscrit en el cens

municipal o sense identificació seran

sancionats amb una multa de 10.000

a 50.000 ptes de conformitat amb el

que disposa l’article 44 de la llei 3/

1988, de 4 de març, de protecció dels

animals.

Al mateix temps recordem que els

propietaris d’animals de companyia

tenen l’obligació de recollir els
excrements que el seu animal origina

a la via pública, per això s’han

col·locat uns contenidors amb

dispensador de bosses als següents

punts del poble.

- C/ Dr. Barrera-C/ Trull.

- C/ Vila Taliano-C/ Tt. de Casa Bru.

- C/ Folch i Torres-C/ Pau Claris.

- C/ Inici Riera Can Llauradó (illa Verda)

- C/ Riera - C/ De Les Escales.

- C/ Garbí.

- C/ Mestre Riera-C/ B. Raudors.

- C/ Gladiol.

- C/ Castanyer (Costat Plafó)

- C/ Josep Puigoriol (Escola el Cim)14 SANITAT

Augmenta el nombre de
papereres cacagós al
nostre municipi

MOSTRA DE PAPERERA CACAGÓS



MEDI AMBIENT 15

El Ministre de Medi
Ambient rep a l’alcalde i
la tinent d’alcalde
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L’alcalde i la tinent
d’alcalde  van anar
a Madrid a visitar

el ministre
L’alcalde, Joan Castan, i la tinent

d’alcalde, Mercè Pérez  es van

entrevistar el dimecres dia 17 de maig

a Madrid amb el ministre de Medi

Ambient, Sr. Jaime Matas.

Aquesta reunió va servir per fer arribar

al ministre la inquietud i l’angoixa que

despertava als teianencs el

soterrament de la riera en el seu traç

urbà, ja que podria esdevenir la mort

de la majoria dels plataners.

El ministre, dialogant i receptiu, es
va  mostrar predisposat a iniciar les
obres de cobriment per a la segona
fase, és a dir, la cobertura de la

L’ALCALDE I MERCÈ PÉREZ AMB
JAIME MATAS

riera des de la sortida del poble
fins l’autopista.

Aquesta obra seria important per al

poble ja que es procediria l’arranjament

de l’entrada i s’obriria una carretera

directa a la N-II per Caprabo, a la

vegada que permetria també la

possibilitat de tenir accessos i

sortides directes a l’Autopista.

Es procedeix a la fumigació dels
plataners de la Riera

L’Ajuntament de Teià va procedir a la fumigació dels plataners del Passeig de

la Riera.

Aquests, han rebut un tractament fitosanitari per tal de conservar la salut

d’aquests arbres centenaris, que tanta ombra donen a l’estiu per tota la riera de

la nostra població.
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anomenat CONSELL MUNICIPAL
D’ESPORTS, és un òrgan que neix per
mantenir un corrent d’informació,
d’estudi i de deliberació entre
l’administració municipal i els diferents
sectors de l’esport de la població,
sobre totes les actuacions, les
planificacions i la problemàtica general
que afecta a tots aquells que de forma
col·lectiva o individual participen dins
el moviment esportiu de la vila, i
canalitzar les seves inquietuds a les
administracions o entitats que
correspongui.

El CONSELL MUNICIPAL
D’ESPORTS té com objectius els
següents:

1) Mantenir un corrent d’informació,
d’estudi i de deliberació entre totes les
entitats o les persones físiques de la
Vila de Teià.

2) Formular propostes  a qualsevol
tipus d’estament públic per resoldre els
problemes administratius que afecten

el món de l’esport.

3) Emetre informes d’iniciativa pròpia
o de l’ajuntament, sobre matèries de
competència municipal esportiva i, de
l’àmbit esportiu de la població.

4) Assessorar les entitats esportives
municipals que ho sol·licitin i d’altres
entitats no locals, però que les seves
activitats tinguin una vinculació,
dependència o actuació dins del terme
municipal o li afectin.

5) Emetre i formular propostes i
suggeriments en relació amb el
funcionament dels serveis i els
organismes públics esportius
municipals.

6) Prestar tots aquells
assessoraments que l’Ajuntament de
Teià, mitjançant la Regidoria
d’Esports, consideri oportú.

7) Ésser assessorat i tenir capacitat
per consultar a altres entitats o serveis
públics per un interès propi.

Composició del Consell Municipal d’Esports:

President honorífic Sr. Joan Castan Peyron alcalde de L’Ajuntament de Teià
Presidenta Sra. Elena Ros Peralta regidora d’esports de l’ajuntament
Sots-President i
Secretari Sr. Martí Creus Pujadas, Regidoria d’Esports
Vocals Sr. Arturo Garcia Moros, Representant CF Teià

Sr. Gonzalo Lorza Blasco Agrupació Esportiva Teià
Sr. Fernando Sanz Mayor Club Petanca Teià
Sr. Celso Rodríguez Cortés Club Tennis Barcelona-Teià
Sr. Enric Duran Tovar Club Dominò Teià
Sr. Jordi Santmiquel Pena Teià Futbol Cinc
Sr. Miquel Corral Estebanez APA del col.legi El Cim
Sr. Francesc Roca Torrent Societat de Caçadors de Teià
Sr. Albert Gallés Villaplana Grup Municipal d’ERC
Sr. Joan Antoni Martínez Manso Grup Municipal del PSC

Vocals Suplents Sr. Francesc Rosell Martínez Club Futbol Teià
Sr. Jordi Jacas Vilá Agrupació Esportiva Teià
Sr. Álvaro Ferrer Piazuelo Club Tennis Barcelona-Teià
Sr. Marino Alonso Vega Club Dominò Teià
Sr. Joan Closa Viladrich Teià Futbol Cinc
Sra. Cristina Jiménez Vicente Apa del Col.Legi El Cim
Sr. José Mª Zardoya Aranda Societat de Caçadors de Teià
Sr. Andreu Bosch Rodoreda Grup Municipal d’ERC
Sr. Josep Mª Niubó Grup Municipal del PSC

Esperem que aquest nou òrgan de consulta que hem encetat sigui un camí per
el bon enteniment i col·laboració entre tots els qui en formen part.

En l’últim Butlletí Municipal

donàvem compte de l’interès que

l’Ajuntament de Teià tenia per

portar a terme la creació del

CONSELL MUNICIPAL D’ESPORTS.

Avui poden dir que ja està en

marxa i que les perspectives de ser

una eina útil per totes les entitats

de la nostra vila relacionades amb

l’esport.

Després de quatre mesos d’iniciar-

se els primer contactes amb les

entitats esportives, el passat dia 12

d’abril el Ple de l’Ajuntament va

fer l’aprovació provisional dels

estatuts del Consell, obrint-se no

obstant fins al dia 21 de juny el

període per presentar al·legacions,

i passats aquests dies sense cap

al·legació, han quedat aprovats

definitivament.

Neix el Consell Municipal
d’Esports per ajudar les
entitats esportives de Teià

16 ESPORTS



ENTITATS I ACTIVITATS 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26 27 28 29 30

CLUB FUTBOL TEIÀ

Torneig a Andorra
 

AGRUPACIÓ ESPORTIVA TEIÀ

Diada del Bàsquet
XII Campus de Bàsquet
Festa de fí de curs Escola Bàsquet

CLUB PETANCA TEIÀ

Cel.lebració 25è.aniversari

CLUB TENIS BARCELONA TEIÀ

Activitats culturals
             Revetlla de Sant Joan

CLUB DOMINÓ TEIÀ
Lliga Catalana

TEIÀ FUTBOL CINC
Jornada cultural
Diada del club

APA COL.LEGI PÚBLIC EL CIM

Festa de l'AMISTAT

Activitats previstes
per les entitats

JUNY DEL 2000

AQUESTA INFORMACIÓ DE LES ACTIVITATS QUE ORGANITZEN LES ENTITATS QUE FORMEN EL CONSELL MUNI-
CIPAL D’ESPORTS LES TROBAREU SEMPRE EN EL BUTLLETÍ MUNICIPAL I CADA MES ALS EXPOSITORS QUE
L’AJUNTAMENT TE DISTRIBUITS PER TOT EL POBLE.

ESPORTS 17

Les obres del poliesportiu municipal avança a molt bon ritme,
per tant, podem dir que aviat podrem gaudir d’aquesta nova
instal·lació.

Les obres del poliesportiu
municipal tornen a
avançar

LES OBRES DEL POLISPORTIU MUNICIPAL EN EL
SEU ESTAT ACTUAL
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L’Ajuntament de Teià
ha signat un conveni
amb l’empresa pública
de la Generalitat
Aigües Ter  Llobregat  (
ATLL ) per avançar la
fase  de construcció de
la nova xarxa d’aigua
per a Teià que permetrà
la connexió directa a
l’Aqüeducte Ter-
Llobregat . Aquesta
fase estava prevista per
iniciar-se d’ací a dos
anys.
La signatura d’aquest
conveni ha facilitat  que hores d’ara les obres ja s’hagin iniciat a l’objecte de
poder garantir l’aigua a tots els teianencs.

Cost del projecte:
                           Dipòsit:  40 milions
                           Canonades més Bombeig: 60 Milions

A Teià li corresponen 70 milions  d’aquest projecte més 30 milions d’arranjaments
i d’adaptació de canonades de la nostra xarxa

ATLL inicia les obres de
la nova xarxa d’aigua

UNA MÀQUINA COLOCA UNA CANONADA PER A
LA NOVA XARXA

Es milloraran els accessos i s’ampliarà el
Cementiri Municipal de Teià

Via lliure a l’ampliació
del Cementiri Municipal

MOMENT EN QUÈ LA SRA.
COMPTESSA SIGNAVA LA CESSIÓ
DELS TERRENYS

VISTA ACTUAL DES DE LA
MUNTANYA DEL CEMENTIRI
MUNICIPAL

La cessió de terrenys a l’Ajuntament

de Teià feta per la senyora Comtessa

Conchita Viñamata, permetrà iniciar

aquest mateix any les obres de millora

dels accessos i l’ampliació del

Cementiri.

Concepción Martorell Castillejo, en

representació de la seva filla, Senyora18 SERVEIS
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Relació d’obres i serveis
realitzats en els darrers
mesos

Pista de Petanca:
Condicionament i equipament de les
noves papereres.

Parc Can Godó:
Reparació de desperfectes a la zona
de jocs i restauració de la pintua dels
bancs.

Clavegueram:
Canvi del clavegueram del tram de la
plaça Catalunya, enfront el mercat
Municipal, i neteja i condicionament
de la xarxa (Avda. comptes Alba de
Liste i Can Nadal).

Piscina:

S’obre la temporada després de le
obres d’arranjament i de neteja.

Baranes C/
Puigoriol - Escola

S’ha fet la barana de protecció amb la
intenció d’evitar que els nens i les
nenes baixin de la vorera i que circulin
amb la    màxima seguretat viària.

Rotondes:

S’han arranjat les voreres del camí a
Premià de Dalt, pavimentant-les i
ajardinant les rotondes del mateix vial.

Vorera Puigoriol:

Arranjament per facilitar al vianants el
seu accés a les escoles i el pas a la
zona  Mirador - Poble espanyol.

Contenidors:

Adquisició de 25 unitats per tal de
cobrir nous punts, i reparació dels
deteriorats, canviant en la pràctica
totalitat els antics de ferro pels nous
models més funcionals i higiènics.



1) L’Ajuntament de Teià cedeix l’ús del refugi a l’ADF de Teià fins que no s’hi disposi un servei municipal d’atenció i
informació

2) L’accés rodat a la zona del Vedat és restringit per tots els accessos (can Munt, torrent del Molí, la Cornisa i la
urbanització Gran Vista), a excepció dels vehicles autoritzats (ADF local, Policia Local, bombers i agents forestals).
A tal efecte, s’hi ubicarà la senyalització homologada corresponent, d’acord amb els criteris de la policia local.

3) Per a sojornar-hi de 9 del vespre a les 9 del matí, caldrà l’autorització de l’ADF, prèvia comunicació a la Policia
Local, que farà omplir un imprès d’autorització. Les estades diürnes en grup també requeriran l’autorització escrita.
En ambdós casos, la sol·licitud s’haurà de demanar amb un mínim d’una setmana d’anticipació.

4) Si no es donen cap dels dos supòsits anteriors, el refugi és un lloc per aixoplugar-se en cas de necessitat i s’hi pot
accedir sense autorització prèvia per tal de gaudir de l’entorn natural.

5) L’ADF de Teià es reserva el dret d’ús els diumenges i festius de 9 del matí a 3 de la tarda per a les tasques de
prevenció d’incendis.

6) En cap cas no s’autoritzaran estades en grup consistents en àpats relacionats amb celebracions familiars de cap
mena. Les estades en grup han de tenir un objectiu relacionat amb activitats mediambientals o de lleure i formació.

7) El dret d’admissió al refugi és potestat únicament de l’ADF, l’Ajuntament i la Policia Local.
8) Els usuaris es comprometen a mantenir les instal·lacions netes i a fer-ne un ús respectuós.
9) L’Ajuntament podrà sancionar els infractors de destrosses i desperfectes.
10)Tots els conflictes derivats de l’aplicació d’aquest reglament seran resolts en primera instància per la junta directiva

de l’ADF de Teià, que podrà assessorar-se a l’Ajuntament i/o a la Policia Local.

La qual cosa es fa pública per a general coneixement de les persones interessades.

Reglament d’ús del
refugi de la ferreria del vedat

Com hem explicat moltes vegades,
la feina principal d’una Agrupació de
Defensa Forestal (ADF) és la
prevenció dels incendis forestals, la
protecció i la reforestació del bosc,
tasques que duem a terme
normalment els caps de setmana i
dies festius. A part d’aquestes feines,
n’hi ha d’altres que ja no depenen tant
de nosaltres, si bé també hi
col·laborem. Ens referim, per
exemple, al desplegament del Pla de
Prevenció d’Incendis (PPI) elaborat
per la Diputació de Barcelona.
Un PPI és un acord entre Ajuntament
i Diputació per fer un conjunt
d’actuacions encaminades a la
prevenció d’incendis; en aquests cas,
el paper principal d’una ADF és el
d’actuar com a catalitzador, és a dir,
enllestir la feina entre ambdues
administracions. Un Pla de Prevenció

d’Incendis és un seguit d’actuacions
a portar a terme durant uns anys,
període en els qual l’Ajuntament és
compromet a aportar el 20% del cost
de les obres, mentre que la resta, el
80%, ho fa la Diputació. Aquest pla
preveu l’arranjament de camins, la
creació de punts d’aigua, informació ,
comunicacions, etc. En definitiva, tot
el que cal per a la prevenció.

20 ADF TEIÀ

Protecció i
reforestació del
bosc, tasques

principals de l’ADF Es recuperen
quatre camins con-

tra els incendis

Enguany una actuació que entra dins
d’aquest pla és la recuperació de
l’antic camí a Sant Mateu, que va des
de darrere del cementiri fins al Turó
d’en Baldiri. La recuperació de camins
té dues finalitats importants: la
primera és que serveixen de tallafocs
i la segona és que permeten un accés
ràpid als bombers i personal de l’ADF
en cas d’incendi.
En el procés de recuperació d’un
camí, podeu pensar que s’està

TALLAFOCS AL CAMÍ DE S. MATEU

malmetent el bosc i que és dóna
accés a persones irresponsables que
no tenen cura de l’entorn. En part és
veritat, ja que sempre hi ha qui creu
que els camins són per a fer-hi curses
o bé per a abocar-hi deixalles o runa.

També és cert que en recuperar un
camí s’han de treure alguns matolls i
fins i tot algun arbre. Però penseu que
en cas de foc es poden perdre tots
els arbres i matolls si no hi ha un
accés que a la vegada serveixi de
tallafocs.
Els camins que fins ara s’han anat
recuperant són el camí de Vedat que
passa pel Sagrat Cor, el camí que
passa pel pericó d’en Canal, el camí
del “Tèrcio” i, per últim, el camí antic
de Sant Mateu. Tots aquests camins
estaven previstos i inclosos en el
procés de recuperació del PPI, amb
la finalitat addicional de crear zones
de protecció delimitades pels
diferents camins, per tal que si hi ha
foc en una zona es pugui aturar abans
d’arribar a una altra zona.

 A D F  T E I À

  



L’equip SÉNIOR FEMENÍ queda

campió del 2on. grup del Campionat

de Catalunya Femení de 3a. categoria

i juga la fase final, quedant SOTS

CAMPIÓ DE CATALUNYA, pujant

automàticament de categoria.

Després d’una excel·lent temporada i

perdent només 4 partits dels 34

disputats, les jugadores que entrena

en Manel Ligero, acaben la millor

temporada des que existeix l’equip

femení al nostre club.

La Junta directiva de l’A E TEIÀ vol

felicitar-les públicament per la seva

dedicació i defensa dels nostres colors

i principalment pel títol assolit.

Els altres equips del nostre club que

juguen competicions oficials,

començant pel Sènior masculí i

acabant pel Mini mixt, no han fet una

temporada tan bona com les noies del

Sènior femení, però sí que podem

assegurar que la Junta directiva del

AGRUPACIÓ ESPORTIVA TEIÀ

L’equip femení de l’A. E. Teià,
sots-campiones de Catalunya

club està més que contenta amb les

classificacions que han aconseguit

tots ells aquesta temporada, per a ells,

també, va l’agraïment de la Junta pels

seus esforços i la seva dedicació.

Feta aquesta valoració dels equips

federats, no oblidem els nens i les

nenes que assisteixen a l’Escola de

Bàsquet del club, que amb ganes i

molta il·lusió van aprenent a jugar a

bàsquet. De tots ells, possiblement,

la propera temporada en podrem

formar un equip PREMINI MIXT.  Per

L’equip puja
automàticament de

categoria

a tots vosaltres nens i nenes de

l’Escola de Bàsquet, també

l’agraïment de la Junta directiva, que

volem que la feu extensiva als vostres

pares per haver confiat en nosaltres i

permetre’ns iniciar-vos en 1a pràctica

d’aquest meravellós esport que és el

BÀSQUET.
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DRET/ES I D’ESQUERRA A DRETA: LAURA DOCAMPO (DELEGADA),
MARTA SAENZ I HANNAH CRAKER (JUGADORES), MANEL LIGERO
(ENTRENADOR), LUCY GALLEGO, MARTA BELLOT Í POLA GALLEGO
(JUGADORES).

AJUPIDES D’ESQUERRA A DRETA: MANOLO TENA (ACOMPANYANT),
MARIA ROSELL, SÓNIA DOCAMPO, ISABELLE ANDRIEU I ANNABEL
GALLEGO (JUGADORES).



Hem tingut bones temporades on
s’han aconseguit molt trofeus i hem
organitzat concursos esplèndids. En
els anys 1984-85 vam tenir secció
femenina participant en competicions.
Vam aconseguir inscriure en el
campionat de lliga en les temporades
1985-86 a dos grups, la qual cosa
representava un total de 38 jugadors
disponibles federats. També el club ha
caigut en l’apatia i amb grans esforços
disposa de 12 jugadors justos per anar
tirant sense estímuls. Ens hem

C L U B  P E T A N C A  T E I À

El Club de Petanca Teià ja té 25 anys

La primera junta del club estava
formada pels següents socis:
President: Jorge Villagrasa Serrano,
Vicepresident: José Soler Quesada,
Secretari: Martí Olivé Creus, Tresorer:
Fernando Ribas Mas, Vocals: Manel
Soler Soler i Nicolás Hernández i
Fernández i els primers jugadors
federats que participaren en la primera
lliga provincial de petanca l’any 1976,
en Nicolás Hernández, Miquel Fortea,
Emilià Fortea, Josep Soler, Jaume
Canal, Jorge Villagrasa, Jesús
Carbonell, Jaume Blanch, Miquel
Sabater, Alfonso Reixach, Miquel
Benítez, Manel Soler, Joes Feliu,
Fernando Ribas, Martí Olivé, Fernando
Ribas Radua, Jesús Navarro.

La trajectòria del club, podem

dir senzillament que ha estat

normal, que el veritable mèrit

és  l ’haver  es ta t  25  anys

participant en torneigs lliures

i competicions federatives.

La llavor del club van ser uns

joves d’El Masnou i de Teià,

amants de la natura i caçadors

en la  seva major ia  que per

pr imera  vegada  varen  fe r

córrer boles de petanca per la

vila de Teià. A tots els qui van

posar  en marxa el  c lub els

donem el nostre més sincer

agraïment.

enfrontat amb promocions, per baixar
o per ascendir de categoria. De
vegades, amb nostàlgia, el club ha
suportat la marxa de bons jugadors a
altres clubs i també la satisfacció de
l’arribada de socis nous i jugadors. No
oblidem les juntes directives que
sempre han estat al millor
funcionament del club, el
funcionament del qual proporciona
satisfacció,harmonia, companyerisme
i amistat. Val la pena conservar-lo i
engrandir-lo.

ANOTACIONS D’ARXIU
COMPONENTS DEL PRIMER EQUIP DE PETANCA DE TEIÀ FA 25 ANYS

22 PETANCA TEIÀ

1975- El club forma part de la Federació Catalana de Petanca.

1976- Es juga el primer partit de Lliga provincial contra el C P Granollers.

1978- Primer Torneig social d’infantils.

1980- S’organitza  el 1r. Torneig d’interclubs

1982- Es canvien les instal·lacions que teníem a la plaça de St. Martí traslladant-

nos al complex esportiu de St. Berger (els socis més antics segueixen recordant

amb nostàlgia el “Bar del Torrent”).

1984- Es crea la secció femenina.

1985- Ascendim a 5a. Divisió.

1986- Arribem a més de 40 jugadors federats i s’inscriuen 2 grups a la lliga

provincial.

1988- IV torneig Interclubs i 1er. Mixt.

25 de juny de 2000- celebrem el 25è aniversari del nostre club.

Cronologia d’un club

 
 



La Societat Recreativa La Flor de la

Palma, amb noranta anys de vida, ha

estat sempre un punt de referència de

la vida social i cultural del nostre

poble. Aquest fet, indubtablement, ha

anat acompanyat de períodes

d’esplendor de l’entitat i d’altres de

depressió . Situada en el cor del

municipi, La Palma, és centre de

reunió de joves i de grans, d’infants i

de vells que la troben d’excusa

perfecte per sortir de casa.

Però la Palma també s’ha caracteritzat

per haver col·laborat contínuament

amb les altres entitats del municipi així

com l’Ajuntament. I és que, aquest és

i ha de ser el tarannà d’una entitat no

SOCIETAT LA FLOR DE LA PALMA
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lucrativa: el suport a la vida social del

poble.

La Palma va ser concebuda per

dinamitzar sòcioculturalment el

municipi, si més no aquest és

La Palma arranjarà el sostre de
la sala d’actes

La Societat rebrà
un ajut econòmic
de l’Ajuntament

L’adequació del lo-
cal contribuirà a la
vida sociocultural

del poble
l’objectiu bàsic que mou els qui

treballem actualment per l’entitat:

treballar pel poble. Ben segur que

aquest, entre d’altres motius, han fet

prendre a l’Ajuntament la decisió

d’atorgar una subvenció de quatre

milions de pessetes a l’entitat per tal

de fer front a la despesa que suposarà

l’arranjament del sostre i de la teulada

de la sala del teatre i la consolidació

de les seves estructures, sabedors

que l’adequació de les instal·lacions

de La Palma contribuirà de manera

decidida en la vida social i cultural dels

teianencs i teianenques, petits, grans,

socis i no socis. El futur de la societat

passa ineludiblement per l’arranjament

de la seva seu social, i és per això

que aquest va ser el punt prioritari en

el programa de l’actual junta directiva.

Per tant. la Junta de la Societat La

Flor de la Palma agraeix la implicació

de l’Ajuntament de Teià i la

disponibilitat que ha mostrat per tal de

fer front els problemes que una obra

de tal envergadura suposen.

Assolir-ho no és feina fàcil, però amb

l’ajut del poble i de les seves

institucions ho farem realitat i també

farem que tothom entri a la sala, miri

enlaire i vegi un sostre ferm.

 

El grup escènic la
Flor de la Palma va

representar «La
dama de l’alba»

Els passats dies 24 i 25 de juny, tot

coincidint amb Sant Joan, patró de la

Palma, el grup escènic la Flor de la

Palma va posar en escena «La dama

de l’Alba», obra dramàtica en quatre

actes d’Alejandro Cassona. L’obra,

que explica com la mort truca a la casa

on se celebra l’escena, en part durant

la nit de Sant Joan, va ser molt

aplaudida gràcies al gran esforç dels

actors i actrius. Cal destacar el papers

que van representar la Carme Julià,

Toni Calmet fent d’àvia de la masia,

en Josep Botey, i sobretot el

dificilíssim paper d’Emma Elías,

personificant la mort.

Cal destacar també l’impressionant

decorat de l’obra minuciosament

adaptat, que conjuntament amb el

vestuari ens traslladaven a principis

de segle.

El grup escènic va saber portar l’obra

dramàtica a la gent, que li va

correspondre amb un fort aplaudiment.

La Palma convoca
una assemblea de

socis pel proper dia
9 de juliol

El proper 9 de juliol la Palma ha

convocat una assemblea

extraordinària per aprovar els nous

estatuts, presentar les escriptures i fer

un balanç dels dos ultims anys.

Preguem als socis que hi asisteixin.



El passat 12 de març, dia de les
eleccions al Parlament i al Senat de
l’Estat espanyol, va tenir lloc una
consulta social por demanar l’opinió
als ciutadans sobre el problema del
deute extern, i la seva abolició en els
països empobrits.  Aquesta consulta
es va fer a més de 500 pobles i ciutats
d’Espanya, i va ser a Catalunya on va
haver una major participació.  Quelcom
més de 1 milió de persones varen
participar a l’Estat espanyol, uns
550.000 a Catalunya.
Sota el nom de Xarxa Ciutadana per
l’Abolició del Deute Extern (XCADE),
uns 20000 voluntaris es van mobilitzar
les setmanes anteriors a la consulta,
per donar a conèixer a la població el
problema del deute, i preparar els
materials pel dia de la consulta;
tríptics, adhesius, pancartes, fulls de
votació, taules i urnes van ser el
material imprescindible.
La Xarxa Ciutadana és formada per
tot tipus de col·lectius veïnals, de
solidaritat, ecologistes, de joves i no
tant joves, i sobretot per persones no
vinculades a cap associació.  Tan sols
els partits polítics i grups afins queden
exclosos de pertànyer a la Xarxa i està
estructurada de manera
descentralitzada, amb nodes locals
(pobles i ciutats).  Per tirar endavant
la consulta a cada poble, calia que
sortís gent amb il·lusió, disposada a
organitzar-se i treballar conjuntament.
A Teià vam organitzar la consulta un
grup de joves, la majoria a títol
personal, tot i que molts de nosaltres
estem vinculats a col·lectius
teianencs, com ara el Taliano Viu i el
Cau, i gaudíem del recolzament del
GRAMC, que ens van facilitar el local
per reunions i pel recompte de vots.
A més, la Societat la Flor de la Palma
va ser la nostra entitat avaladora, és
a dir, l’entitat no involucrada en la
consulta que havia de garantir que la
jornada i l’escrutini de vots es
desenvolupaven correctament.
Vam realitzar campanyes de
sensibilització ciutadana al carrer, i
vam dissenyar una enorme pancarta,
fent així una magnífica promoció de

la consulta (agraïm al Sindicat de
Pagesos de Teià que ens deixés
exposar-la tant de temps).
A més, a nivell comarcal ens vàrem
coordinar amb sis altres pobles del
Maresme (la consulta es va realitzar
a 20 viles),  realitzant accions
conjunts.
La Xarxa Ciutadana té els següents
objectius; 1) principalment,
sensibilitzar a la població sobre el
problema del deute extern i les
desigualtats del nostre món; 2) amb
els resultats de la consulta, fer pressió
política per aconseguir l’anul·lació del
deute extern dels països empobrits;
3) finalment, qüestionar el sistema
democràtic actual, 1 crear noves vies
de participació ciutadana (penseu que
actualment la majoria de persones
procedents de fora de la Comunitat
Europea i que viuen aquí, no són
considerades ciutadans de ple dret, i
no tenen dret a vot).
La jornada de la consulta es va
desenvolupar correctament, amb una
gran participació.  Les taules es van
posar a una distancia dels col·legis
electorals segons la normativa
establerta per la Junta Electoral, i en
cap moment es va interferir en el
procés electoral.  A partir de les
primeres hores de la tarda, i a
instàncies de la Junta Electoral
Central, que havia aconsellat no
realitzar la consulta, la Guardia Civil
va procedir a desmantellar totes les
taules del Maresme.  A Teià vam
desmuntar la taula que teníem al Cim;
en canvi, un cop reunits tots els
voluntaris a la taula de la Plaça del
Mercat, es va decidir mantenir la taula
fins a les 8 del vespre (hora de
tancament oficial), decisió recolzada
pels teianencs presents.  Això ha
derivat que tres voluntaris del nostre
poble tenen a hores d’ara una
denúncia, i hauran d’assistir a un judici
per desordres públics.  Aquest mateix
és el cas d’alguns companys d’Alella,
que també es van veure moralment
amb el dret legítim d’oferir al ciutadà
la possibilitat de participar fins al final.
Com a contraposició, dir que a altres
comarques, com el Barcelonès, no va
haver-hi cap ordre de retirada de taules,

la qual cosa mostra la incoherència
de les accions preses contra els
voluntaris de la Xarxa.
Finalitzada la consulta, i després de
descansar i pensar sobre el perquè de
l’actuació policial, la Xarxa Ciutadana
ha d’enfocar el seu futur.  El primer
pas és utilitzar els resultats de la
consulta, que recordem va consistir
en tres preguntes, amb els resultats
següents:
723 vots (1 nul). (18% del cens
electoral).
1) Està a favor que el govern de
l’Estat espanyol cancel·li del tot el
deute extern que tenen amb ell els
països empobrits?  Sí (701), NO (19),
blanc (2).
2) Està a favor que l’import del
pagament anual del deute cancel·lat
sigui destinat, per part de la població
dels països empobrits, al seu propi
desenvolupament? Sí (710), NO (10),
Blanc (2).
3) Està a favor que els tribunals
investiguin l’enriquiment il·lícit que els
poderosos del nord i del sud estan
obtenint amb els préstecs, i que
aquestes quantitats siguin retornades
als seus pobles?  Sí (694), NO (17),
Blanc (11).
Els resultats són clarament favorables
al Sí, de la mateixa manera que a la
resta de llocs on es va realitzar la
consulta.  Aquests responen a una
demanda de la societat (més de mig
milió de persones a Catalunya), í
creiem que haurien de promoure un
debat seriós en els partits polítics.  A
Teià tots els partits han recolzat per
unanimitat la Xarxa Ciutadana, i
aquest és el primer pas per aconseguir
que el govern estatal es posicioni i
prengui mesures efectives per abolir
el deute extern.
El problema del deute extern, i els
resultats de la consulta, són ara
patrimoni de tots els ciutadans; per
tant, recolzarem qualsevol acció que
sigui duta a favor d’abolició del deute
extern, així com qualsevol altra que
coincideixi amb els nostres objectius.
Gràcies a tots per participar amb
nosaltres.

http//wwwconsultadeuda.org

Els resultats de la consulta per
l’abolició del deute extern, són favorables al Sí

ABOLICIÓ DEL DEUTE EXTERN
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L’Assemblea Local de GRAMC vol

agrair a totes les entitats que han fet

possible que la vuitena Quinzena

Intercultural de Teia hagi estat un èxit:

Ajuntament de Teià, Casa de Cultura

la Unió, Coral Esclat, Coral Primavera

per la Pau, Associació d’Amics amb

el poble Saharaui, Parròquia de Sant

Martí de Teià, Escola el Cim, La Roda

d’Espectacles Infantils, Fòrum de Teià

i a totes aquelles persones que de

forma individual any rere any

col·laboren amb nosaltres.

ASSEMBLEA LOCAL DEL GRAMC

Els actes de Quinzena Intercultural,

sense oblidar els aspectes lúdics,

volen fer-nos reflexionar sobre la

realitat multicultural a la qual la nostra

societat està abocada. Perquè, Samin

Nair (Catedràtic de Ciències Polítiques

a la Universitat de París i diputat

socialista francès) diu que «una de les

raons per emigrar es fonamenta en el

sentit comú: en l’època de la

globalització i de la liberalització dels

mercats, l’emigració s’ha de convertir

en un dret de cadascú. ¿Com podem

justificar l’esclafadora dominació del

nord en l’àmbit de la difusió de les

seves mercaderies culturals

(informació, pel·lícules, música, moda,

menjar, llibres, jocs..), de la lliure

circulació dels seus capitals i béns,

de la conquesta rapinyaire de tots els

mercats i, al mateix temps, rebutjar la

circulació de persones?...»  Seran les

societats que millor sàpiguen viure

aquest present i futur multicultural i el

transformin en intercultural en les quals

la convivència i el progrés serà

garantit.

Cada etapa de la història de la

humanitat és plena de reptes, de

grandeses i errors. Mai com ara els

canvis no havien estat tan ràpids.  Les

transformacions que abans es feien

en quatre generacions, avui es fan en

una.

De nosaltres depèn, doncs, el llegat a

les següents  generacions d’una nova

forma d’entendre les relacions entre

les cultures, de construir unes ciutats

i uns pobles creativament

interculturals, en els quals el

compromís ètic sigui més important

que les obligacions mercantils.

Reflexió sobre la realitat
multicultural

GRAMC-TEIÀ 25

ACTUACIONS DURANT LA VIII QUINZENA CULTURAL DE TEIÀ



Després de sis anys de la seva
creació, el Teià Futbol Cinc
volem mostrar-vos la realitat d’avui,
realitat que es pot viure cada cap de
setmana mitjançant  el fet més
emblemàtic de les nostres activitats,
les competicions, però que en aquesta
ocasió ho farem a través d’unes dades
gràfiques, que si bé són una mica
fredes,  també són reflex d’una visió
global que ens aporta reptes més
importants i complexos però que
acceptem fer front.
Una abraçada, Junta Directiva.

TEIÀ FUTBOL CINC

Dades de la realitat d’avui
 
13 equips: 
 

• 5 mixtes 

• 3 femenis 

• 5 masculins 
 
 

• 5 de lliga escolar 

• 1 de lliga del Barcelonés 

• 6 de catalana 

• 1 en preparació   

 
 
 

 
 
147 esportistes 
 

• 118 de Teià 

• 19 de El Masnou 

• 6 d’Alella 

• 2 de Barcelona 

• 1 de Badalona 

• 1 de Martorell 
 
 

• 32 noies 

• 115 nois 
 

 
Les edats dels nostres 
esportistes 
 
 

Una excelent realitat 
 
Una fabulosa 
cantera   

  
 
 

Una trajectòria fulgurant 
(1er equip) 
 
1995 Comencem 
 
1996 Pujem !! 
 
1997 Pujem !! 
 
1998 Per poc 
 
1999 Pujem !! 
 

I una jornada molt
especial...PARLEM
El passat dia 3 de Juny va tenir lloc una
jornada molt especial per a nosaltres.
Vàrem fer una jornada dedicada a un
“gaire bé company” de molts esportistes
... les lesions.
Per això i sota la perfecta organització
d’Enric Carnicero va tenir lloc l’acte titulat
“L’extremitat inferior”.
Per aconseguir els millors coneixements
sobre aquest important tema vàrem tenir
als millors especialistes :
· Josep  Borrell (cap serveis mèdics FC
Barcelona)
· Raül Puig Adell (Cirurgià ortopèdic )
· Lluis Ferré (Fisioterapeuta Secció
Hockey FC Barcelona)
I també vàrem gaudir de la presència i
participació d’un esportista d’èlit que
tenim aquí, en Manel Bosch,  jugador de
bàsquet amb una trajectòria plena
d’èxits.
A l’inici de l’acte es va fer una
presentació del club i a continuació es
va tractar el tema de la jornada des dels
següents aspectes:
· Diagnòstic (Josep Borrell)
· Tractament quirúrgic (Raül Puig Adell)
· Prevenció (Luis Ferré)
El tractament del tema va ser a l’alçada
dels nostres participants... excel·lent, tots
els qui vàrem gaudir de les  explicacions
i col.loqui posterior vàrem quedar força
satisfets de la jornada.
Des d´aquí agrair el recolzament de les
persones que ens van acompanyar, a
l’Ajuntament i als patrocinadors que ho
han fet possible i .....ja estem preparant
una altra jornada per  l’any que ve, i si és
possible millor. Amics vostres ......TF5
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El curs va començar amb molta
energia amb la tradicional excursió
a Sant Mateu, on els infants de
l’Esplai van a haver d’esbrinar,
mitjançant una gimcana, quins serien
els monitors que formaran cada grup.
La festa va concloure amb una
meravellosa xocolatada. Iniciat ja el
curs, els monitors de Xalocs,
Falcons i Cracs es van animar i van
marxar d’acampada.

Després va venir la Festa Major de
Teià, on un cop més l’Esplai hi va
participar: la Festa de la Vellesa, la
plantada del nostre gegant, en Cirili,
acompanyat de l ’orquestra de
percussió dirigida per la responsable
de L’Esplai, la ballada de bastons
de Falcons i  Cracs, el  mít ic
esmorzar i la corresponent passejada
de bicicletes.  Un cop passada la
Festa Major, el Grup de Joves del
mateix esplai va organitzar una
venda de castanyes que sembla ser
que va tenir força èxit.

Tot seguit, en ple mes de desembre
l’Esplai va marxar de colònies a la
casa Mas Gircós, situada a prop de
Besalú (La Garrotxa) que va anar
«com anell al dit» per resoldre un
problema ocasionat per L’efecte
2000.

D’aquesta manera ens preparàvem
per a la celebració de les festes
nadalenques que, com de costum,
varen ser força mogudes.  La novetat
d’enguany va ser el muntatge d’un
conte nadalenc -»L’ infant que
cercava el Nadal»-, que plantejava
una histor ia on un infant es
qüestionava amb quants diners
podria comprar el Nadal.  Aquesta
història va servir per poder reviure
belles histories nadalenques de la
vora del foc.

Després de diverses activitats
preparant el  vestuari  i  la
indumentària per la festa del
Carnestoltes, que per cert, l’eix
d’animació va ser els jocs de taula,
tots els nens de l’Esplai van poder
donar vida al gran rei de la disbauxa.

I per no perdre el fil de les sortides,
l’Esplai se’n va anar de colònies a
la casa Flor de Neu, una casa
situada al Castell de l’Areny (El
Berguedà).  A les colònies es va
poder complir l’objectiu: salvar la
princesa del castell, anomenada Flor
de Neu.

Encara que no arribada la primavera,
el dia 1 d’abril els locals de l’Esplai
es van omplir de nens, pares,
monitors i familiars, on es va poder
gaudir d’un autèntic dia de germanor.
La festa va començar amb una
eucaristia, i tot seguit ens varen
visitar uns productors del món dels
càstings i on els infants van haver
de demostrar les seves habilitats
artístiques. La tradicional paella va
omplir les panxes de tothom, i el
fabulós espectacle va posar punt i
final a la vetllada.

Com a activitats extraordinàries,
hem participat en un intercanvi amb
un esplai de Barcelona (grup de
Xalocs), a la trobada a Mataró de la
zona 15, així com també ha realitzat
diverses sort ides al Zoo de
Barcelona (Xinxalaines), al Parc
Güell (Falcons i Cracs), i a Castelló
d’Empúries (Grup de Joves).

I ja tancant el curs, hem aprofitat per
preparar els nens com a futurs
monitors de l’Esplai ( de forma
“light”, és clar!) però tot i així, hem
pogut assaborir el que representa fer
de monitor,  una tasca força
compromesa.

Per acabar, els monitors de l’Esplai
Itaca volem anunciar-vos que ja
podeu anar reservant energia, perquè
les colònies d’estiu 2000 seran molt
sonades!  Gràcies a tots i fins ben
aviat.

L’equip de monitors de l’Esplai
Itaca

Esplai Itaca, quin any!!!!

E S P L A I  I T A C A

Un cop acabat aquest curs 1999-

2000, els monitors de l’Esplai Itaca

de Teià volem fer una mirada

enrera i explicar-vos, en quatre

línies, el que ha donat de si aquest

any a l’Esplai, un any ple

d’activitats extraordinàries,

excursions, gimcanes, colònies, i

un munt d’anècdotes que han

format el dia a dia de l’Esplai. El

curs ha estat intens, els monitors

no hem parat ni un sol moment per

treballar units en un món tan

sorprenent com és el dels infants.

I és per això que ara, un cop

començades les vacances d’estiu

i ens preparem per a les colònies i

és per això, que volem fer balanç

i valorar totes les activitats que

hem fet durant el llarg del curs, que

pels que no ho sàpiguen, han estat

moltes.
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Arriba l’estiu i arriben les desitjades

vacances. Un temps nou, una nova

experiència plena de fantasies,

expectatives, il·lusions, possibilitats..

pel nostres alumnes.

L’escola fa un parèntesi, també

necessita el seu temps per posar en

ordre totes les experiències i vivències

viscudes durant el curs, per agafar

energies, per carregar-se d’il·lusió, per

clarificar perspectives, per incubar

projectes.

Acomiadem un curs on tots hem

crescut intel·lectual i humanament; on

tothom ha donat i rebut buscant en

aquest intercanvi estimar-nos més i

formar-nos de la millor manera

possible. Acomiadem, també, el curs

de sisè que deixa l’Escola i marxa a

l’Institut superant una etapa i

començant-ne una de nova, plena de

novetats.

Desitgem a aquests alumnes que

compleixin les seves expectatives i

no oblidin els valors que la nostra

escola els ha intentat transmetre.

Acomiadem els seus pares, agraint-

los haver confiat la seva educació a

l’escola pública i al col·lectiu de

mestres que l’animen. També els

agraïm el seu interès, la seva

col·laboració, les seves idees.

Finalment, jo també m’acomiado com

a directora, desitjant que el pròxim

equip, dirigit per la professora Anna

Ibarz, continuï amb la mateixa il·lusió

i dedicació, millorant la nostra escola

amb el suport de tota la comunitat

escolar.

Voldria agrair a tothom (Claustre,

Institucions, Pares) l’ajut i la

Temps d’escola, temps de vacances

comprensió que he tingut i dir-vos que

aquests anys han estat per mi plens

d’ il·lusió, treball, maduresa i

satisfacció.

He viscut l’escola amb intensitat i

passió, intentant transmetre tot això

a la gent que ha estat al meu voltant.

I això mateix ha estat possible gràcies

al suport de molta gent però

especialment de la comunicació i

l’empenta de l’equip directiu: de la

Rosa Puig i la Montserrat Cid. A tots,

el meu reconeixement i moltes

gràcies.

videoconsoles. L’estiu és un temps per

viure el carrer, la muntanya, la platja,

per fer nous amics, per estar amb els

amics de sempre, per posar en

pràctica idees i fantasies amb esperit

d’aventura, per viure amb imaginació,

per ser nens i gaudir aquesta edat que

la vida actual tendeix a reduir. I els

pares hem de contribuir  motivant-los

i canalitzant la seva energia cap a

activitats educatives i lúdiques de

lectura, de conversa, de contacte amb

la natura, de projectes imaginatius...

L’estiu és un bon moment per la

comunicació, una ocasió privilegiada

per compartir amb els fills un temps

de contacte i coneixement que la

rapidesa de la vida diària  no facilita i,

fins i tot, impedeix. Conversar amb

ells, escoltar-los, participar dels seus

jocs, donar-los confiança, sentir-los a

prop, és el millor regal que els podem

oferir.

Els pares hem d’assumir ara el

protagonisme de l’escola, és el nostre

torn. En aquests sentit hem de

continuar educant, insistint en els

valors i principis que defineixen  el

projecte de l’Escola. L’escola ens ho

agrairà.

Per acabar, voldria donar la benvinguda

als alumnes nous que s’incorporen el

pròxim curs i recordar als pares que

l’Escola del Cim farà els possibles per

treure de cadascú allò millor. Sense

oblidar, però,  que tots formen part del

mateix projecte i que és molt important

la vostra col·laboració. L’escola

pública ha de ser fonamentalment

crítica i col·laborativa. Us esperem.

Gràcies.

MARCEL·LA SALAT I AGRAMUNT

L’estiu és un temps
per gaudir del

temps, per no que-
dar immobilitzats

per la televisió
Però, què podem fer si l’escola

descansa a l’estiu? De quina manera

podem els pares continuar la tasca

educativa? Què podem oferir als

nostres nanos? El temps de vacances

no és un temps  neutre, buit.

Més aviat ha de ser un temps ple de

qualitat, ple de creativitat, que ofereixi

als nois i noies la possibilitat

d’organitzar el seu temps de lleure,

desenvolupant tot un conjunt

d’activitats que haurien de ser la

continuació de les dinàmiques

promogudes des de l’Escola.

L’estiu és un temps per gaudir del

temps; és a dir, per no quedar

immobilitzats per un ús abusiu i

indiscriminat de la televisió o les

 E S C O L A  E L  C I M
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Benvolguts teianencs,

Des de l’Associació de pares i mares

(APA) dels alumnes de l’Escola Pú-

blica El Cim i a través del Butlletí

Municipal que ofereix l’oportunitat de

comunicar-nos amb tots vosaltres,

volem informar-vos del què és l’APA i

de la importància que té formar part

d’aquesta.

Què és l’APA

Per poder respondre a les inquietuds i

els interessos d’alguns pares

d’alumnes es va crear una associació

(formada per pares i mares d’alumnes

de l’escola) capaç de cooperar en les

activitats educatives del centre,

col·laborant amb el Consell Escolar en

activitats esportives, culturals i

recreatives. En aquesta associació

tots els pares i les mares d’alumnes

del centre poden assistir a les reunions

i aportar idees i col·laborar sempre que

vulguin.

Què fa l’APA

L’APA ofereix unes activitats

extraescolars des de preescolar fins

a 6è de primària i també pels pares

que ho vulguin que aquest any han

estat:

Escacs, anglès, divermanuali, paper

maché, Guarderia (matí i tarda),

teatre, ceràmica i expressió corporal

per als nens.

Per als pares i les mares, gimnàstica

per a adults, teràpia d’adults, relaxació

d’adults i gim-Jazz.

Així mateix l’APA s’ha incorporat en

el Consell Municipal d’Esports de Teià

creada per l’Ajuntament, aquest any

2000 i col·labora amb les entitats

esportives del poble a fi i a efecte que

puguin gaudir d’aquestes activitats en

L’APA col.labora
també en activitats
del poble i amb les

seves entitats

millors condicions :futbol, bàsquet,

etc.

Amb els ingressos de les quotes dels

socis de l’APA es contribueix a millorar

alguns aspectes de l’escola, sempre

amb la supervisió de la direcció del

centre i dels mestres, com per

exemple:

Compra d’ordinadors i altre material

necessari, conferències ,sortides

culturals i lúdiques col·laboració en la

Festa Major del poble (Passejada  de

vehicles sense motor, discoteca infan-

til) i en la Festa de Nadal (Caga Tió,

cavalcada dels Reis d’Orient).

I per cloure el curs, bolquem tots els

nostres esforços en la Festa de

l’Amistat, en l’organització i

desenvolupament de l’acte que com-

pren entre d’altres coses en

l’acomiadament dels alumnes de 6è.

(últim curs de primària). Es realitzen

actuacions dels alumnes de diversos

tallers, jocs, mostra dels treballs fets

pels alumnes en altres tallers,

inflables, pallassos o similars, sopar i

ball fins la matinada. Aquest any la

Festa de l’Amistat va ser el 17 de juny.

Per poder programar bé la Festa de

l’Amistat comencem fent un concurs

de cartells que realitzen els nens de

l’escola i que poc abans de la Fira de

Sant Ponç l’APA fa una selecció molt

costosa per cert per escollir el cartell

o cartells seleccionats per fer el pro-

grama de la Festa i els cartells que

pengem per tot el poble i una vegada

seleccionats els exposem a la Fira de

Sant Ponç perquè tots els pares i

mares puguin veure el treball dels seus

fills.

Aquest any els guanyadors dels

cartells han estat :  Josep Martí
Solans (11 anys) i Ferran López
Ripoll (4 anys)
i la guanyadora per fer el programa de

la Festa ha estat Júlia Obiols Rovira
(11 anys).

Des de l’APA volem felicitar tots els

alumnes i agrair la vostra imaginació i

entusiasme, així com encoratjar a tots

els pares perquè formeu part de la

nostra associació. Ens reunim un cop

al mes, els primers dimarts de mes, a

les 21:30 hores a l’Escola. Les

reunions són obertes a tothom, els

vostres dubtes, suggeriments o

neguits ens ajuden a millorar la nostra

tasca. Si veniu us hi voldreu quedar !

Fins aviat!!!!!

L’APA ofereix un ventall
d’activitats extraescolars tant per
als nens com per als pares

ASSOCIACIÓ DE PARES D’ALUMNES (A.P.A).



TRANSPARÈNCIA: Qualitat de
TRANSPARENT, que deixa passar la
llum de manera que es poden veure
els objectes a través seu. És clar,  qui
els vol veure...

Moltes vegades, en el món de la
política, L’OPOSICIÓ a manca
d’alternatives i d’idees vàlides, recorre
a l’expressió “transparència”, amb
frases  fetes i força conegudes, com
ara:

- Aquest Consistori no és transparent,
amaguen intencions...
- No expliquen la veritat. Ens fan creure
que...
- Els comptes no són clars, com s’han
gastat els diners?....
- Tenen una forma opaca de fer les
coses...

L’oposició de Teià, a l’Ajuntament, a
falta d’un projecte millor i amb l’únic
ànim  de desprestigiar l’equip de
govern, utilitza i difon  aquesta
argumentació a tots els mitjans de
comunicació, propis i aliens. L’ús i
abús de la paraula “transparència”
apareix en tots el seus escrits. En
contraposició a això, sembla ser que
l’únic bo que fa l’equip de govern és el
que ells, com a oposició, aporten,  i
tot el dolent , el que l’equip de govern
proposa.

No volem jutjar  aquestes misèries,
però tan de bo que l’oposició exercís
com li correspon,  essent una oposició
critica  però enriquidora de l’acció de
govern,  que en realitat és el que
beneficia al poble.
Perquè el vilatà conegui la realitat de
la transparència i sàpiga que l’oposició
és present i té tota la informació
municipal al seu abast, mitjançant:

La Comissió de comptes, on tots els
grups polítics exerceixen el control i
la fiscalització de tots  el ingressos i
despeses de l’Ajuntament.

Amb la figura del secretari
interventor,  en qualitat de notari
municipal  per sol·licitar qualsevol

tipus d’informació o aclariment de
dubtes (amb accés directe).

Són presents a tots el òrgans de
contractació.

Hi ha constituïdes les Comissions
Informatives amb un representant de
cada grup polític ( ara per ara la llei no
ens obliga a constituir-les) on s’informa
dels temes importants i sobretot
d’aquells que es tractaran en el Ple.
Dins la Comissió Informativa hi ha
l’apartat de precs i preguntes. Per tant
l’accés directe a la informació és
assegurat.

L’oposició té coneixement per escrit
de TOTES les resolucions
d’Alcaldia. Tenen l’acta escrita de tot
el que s’aprova o desestima EN LES
COMISSIONS DE GOVERN.

Reben fotocòpia de totes les notícies
aparegudes sobre Teià en els diaris i
mitjans de comunicació.

El PLE es públic i l’oposició participa
plenament en el debat, existint també
l’apartat de precs i preguntes, molt
utilitzat per l’oposició.

Per últim, l’oposició té accés lliure a
tota la informació que sol·licita, tant
per escrit com directament, al personal
(funcionaris i tècnics) d’aquest
Ajuntament. Per què manipulen la
veritat?  Per què intenten enganyar la
població?
Sembla ser que una vegada més, a
falta d’alternatives vàlides, l’oposició
pensa que en la política tot s’hi val.

EMBRUTAR... que alguna cosa
queda.
MANIPULAR... que algú despistat
s’ho creurà.
MENYSPREAR... que ja no poden
aportar res més.

Ha passat un any. Ja han tingut prou
temps per aprendre a fer oposició
vàlida i constructiva, però ja se sap,
QUAN NO EXISTEIX LA VOLUNTAT,
NO ES PRODUEXEN ELS FETS.

P
o

lí
ti

c
a

C o n v e r g è n c i a  i  U n i ó
Grup Municipal
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Un any!  Ha passat un any i la veritat,
allò que fa 365 dies ens semblava un

somni, es va fer realitat amb tres

regidors.  Vam ser escollits per molts

de vosaltres (un 27.27%), si bé qui té

el deure de governar per tots no té

present aquesta representatitivitat,

atenent a totes les forces polítiques i

cercant que la veu de tots es vegi

reflectida en el dia a dia del nostre

poble.

Hem treballat en un ambient marcat

per una difícil relació amb l’equip de

govern CiU i PP (qui anava a dir que

es pactaria amb la dreta espanyola),

però ha estat satisfactori i engrescador

al costat de la força progressista del

PSC. Malgrat el que es vulgui creure,

la feina de la oposició s’ha deixat veure

en el quefer de l’Ajuntament:

Davant de la falta de rigor urbanístic i

mediambiental:

- Hem presentat al·legacions al

complex urbanístic de Can Munt

(avaluació d’impacte ambiental), a la

urbanització de La Solera i de Can

Bassols (el reconeixement de la mina

de Cal Ferrer).

- Hem impulsat el reglament del refugi

de la Ferreria del Vedat, el tractament

dels plàtans de la Riera i el control dels

abocaments il·legals de runa...

Davant una política cultural

monòtona, encarcarada i continuïsta:

- Hem fet un seguiment constant de

les accions de la regidoria.

- S’han presentat mocions de suport

a la llengua catalana (escoles bressol

de la Catalunya Nord i l’Alguer, suport

a la Universitat Rovira Virgili i a la

candidatura al Nobel d’en Miquel Martí

i Pol) i de control de I’ús del català a

la Secretaria del propi Ajuntament.

- S’ha aconseguit un butlletí municipal

més normalitzat lingüísticament

parlant (el contingut...).

- S’ha sol·licitat promoure un símbol

commemoratiu de l’11 de Setembre...

Davant l’actitud de consens del

regidor a l’àrea de Benestar social i

sanitat:

- Hem proposat i col·laborat en la

instal·lació de papereres per a gossos.

- Hem suggerit aprofitar la

potencialitat d’associacions per

condicionar una gossera municipal

gestionar-la i racionalitzar les

despeses que genera.

- Hem recolzat la contractació de

professionals en aquesta àrea:

educador social, insertor laboral.

- Hem suggerit una oficina

d’assessorament per a la dona

Davant el principi de diàleg de la

regidora de l’àrea d’Ensenyament,

joventut i esports:

-   Hem col·laborat amb una actitud
constructiva i participativa (a la

festa de la Joventut, a la festa Major,

fent més transparent la contractació

de persones per accions pròpies de

l’àrea, afavorint la millora de

capacitació de monitors).

- Hem presentat mocions de suport

als joves encausats pel referéndum a

favor de la condonació del Deute

extern.

- Hem suggerit iniciatives bàsiques i

fonamentals com ara la Plataforma per

I’Institut de Secundària (conjuntament

amb els companys del PSC, dins de

les accions de l’Acord Municipal de

Progrés)

- Hem controlat el procés de creació

del Consell Municipal d’Esports

vetllant per la representativitat de les

diverses forces polítiques

davant l’opacitat i falta de criteri en

els temes pressupostaris

- Hem aconseguit major
transparència en les subvencions a

entitats locals (separant subvencions

ordinàries i extraordinàries) i impulsat,

conjuntament amb el PSC, una

primera quota específica de solidaritat

internacional.

- Hem presentat un recurs de
reposició contra les indemnitzacions

a l’alcalde i regidors electes per

considerar vulnerats els drets dels

regidors de l’oposició.

- Se’ns ha hagut d’acceptar una

esmena als pressupostos pel correcte

control pressupostari.

Finalment, també hem tingut els

nostres errors, molts d’ells potser per

falta d’experiència política, per la qual

cosa us demanem disculpes.

Andreu Bosch, Agustí Barbolla i Albert

Gallés, Regidors d’ERC - Teià

Esquerra Republicana de Catalunya
Grup Municipal

ERC: un any de feina a l’oposició
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Ja fa un any de les eleccions i en

aquest temps, la nostra tasca ha estat

fer un seguiment de totes les àrees

de treball de l’Ajuntament.  Ens hem

anat fent una idea de les prioritats de

l’equip de govern, de la seva forma de

ser i del seu tarannà.

Per part nostra, hem fet una oposició

creativa, constructiva, respectuosa,

prudent i hem informat de les nostres

propostes a les comissions

informatives corresponents.

El nostre estil és que tothom pugui dir

la seva. El nostre estil és el consens.

El que ens agradaria és que tots els

representants dels ciutadans

estiguessin a l’equip de govern i en el

cas que això no fos possible no per

això deixaríem de practicar el consens

amb l’oposició, perquè no ens

agradada sentir que l’oposició tingués

la sensació d’estar ‘a pa i aigua’.

Si tots volem treballar pel bé del poble,

per què se’ns amaga la informació i

no es consensua.

Per exemple, concretem i parlem

d’inversions: En els pressupostos

d’enguany, del mes de febrer, es van

preveure escassíssimes inversions i

ara en el mes de maig, dos dies abans

de ser votat en el Ple, ens assabentem

que degut a un superàvit de l’exercici

99, es preveuen entre altres, les

següents quantitats i destinacions:

18 milions per arranjar les voreres de

la Riera

7 milions per arranjar(no urbanitzar) el

camí que va des del C/ Puigoriol fins

al Pi de I’Indià.

Partit dels Socialistes de Catalunya

Grup Municipal

6 milions per fer tres rotondes al barri

de la Vinya.

Fa mesos que demanem els objectius

pel 2000 i ens preguntem si un

ajuntament de 600 milions de pessetes

de pressupost, no pot elaborar un pla

de treball, definint objectius, establint

uns criteris i unes prioritats, recollint

aportacions, ... és a dir consensuant.

Consensuar no vol dir que es faci el

que un vol, consensuar vol dir diàleg i

vol dir circulació d’informació i acceptar

el vot de la majoria.

Els que són minoria, però, accepten

millor el resultat després de ser

escoltades i valorades les seves

aportacions.  Si no hi ha transparència

en la informació i s’actua a cop de

decret , el consens es fa més difícil.

Un altre exemple: les escales

inacabades del barri del Poble

Espanyol:

Vàrem plantejar, el mes de novembre

de l’any passat, que hi havia unes

escales per acabar i se’ns va contestar

en el Ple que era posada en llista

d’espera i que es faria quan es cregués

prioritari i hi hagués pressupost.  A

més a més, aquestes escales

pendents, tenen un agravant ja que

són previstes des de l’any 1994 i hi

ha un veí afectat que va fer una

aportació a compte; a l’any 1995 la va

reclamar i al 1996 se li varen retornar

els diners, amb el compromís que quan

es fessin les escales pagaria la part

que li correspongués.

Doncs bé, no es pot consensuar que

ja és hora de fer les escales?

L’alcalde ho va deixar clar en un Ple :

‘ Informem del que volem’.

El difícil CONSENS
Potser sí que és una forma de governar

i gestionar, però no és el nostre estil

Potser així, es pensa que amb la

sorpresa, la incertesa i la ignorància,

la tasca de l’oposició serà més feixuga

i menys resistent.

Tot i així, nosaltres continuarem
donant suport a les iniciatives
positives i denunciarem la manca
de transparència, la improvisació
i la manca de planificació del
treball.
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Vist el dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda, de data 10 de maig del
2000, referent a l’expedient núm. 2/2000, de concessió de crèdit extraordinari i
suplement de crèdit amb càrrec al romanent líquid de tresoreria en el Pressupost
de l’Ajuntament.

El Ple de l’Ajuntament, amb el quòrum de la majoria absoluta del nombre legal
de membres que composa la Corporació, adopta els següents acords sobre la
modificació del pressupost:

PARTIDA DETALL CRÈDIT EN 
AUGMENT 

CONSIGNACIÓ 
ANTERIOR 

TOTAL 
RESULTANT 

322.226 Despeses diverses Treball 500.000 -- 500.000 
41.226 Despeses diverses Sanitat 900.000 1.100.000 2.000.000 
451.226 Festes Populars 3.000.000 12.500.000 15.500.000 

43.600 
Adquisició terreny superfície 185 m² per 
pas vianants d'unió casc amb 
Vallvallida-El Pont 

 
 
2.100.000 

 
 
-- 

 
 
2.100.000 

432.611 Construcció de rotondes 6.000.000 -- 6.000.000 

433.611 Obres millores viàries asfaltat carrer 
 
3.000.000 

 
4.000.000 

 
7.000.000 

434.611 Voreres passeig La Riera 18.000.000 -- 18.000.000 

435.611 
Connexió c/Josep Puigoriol i c/Joan 
XXIII 

 
7.000.000 

 
-- 

 
7.000.000 

437.611 Construcció de pista per a patins 1.000.000 -- 1.000.000 

441.620 
Adquisició terreny superfície 1000 m² 
en sector de la Serra, destinat a dipòsit 
de 5.000 m³ 

 
 
1.500.000 

 
 
-- 

 
 
1.500.000 

22.622 
Obres caserna  Policia Local a Sant 
Berger 

 
5.000.000 

 
-- 

 
5.000.000 

452.622 
Obres complementàries 2ª. Fase 
Pavelló poliesportiu - ascensor 

 
2.000.000 

 
30.000.000 

 
32.000.000 

46.622 Obres reforma Casal de Joves 2.500.000 -- 2.500.000 
43.624 Adquisició vehicle Brigada 3.000.000 -- 3.000.000 
22.626 Equip comunicacions Policia Local 1.800.000 -- 1.800.000 
432.632 Instal· lacions enllumenat públic 2.000.000 4.000.000 6.000.000 
452.632 Millores piscina municipal 4.500.000 -- 4.500.000 
43.635 Mobiliari urbà i senyal de trànsit 1.000.000 2.068.012 3.068.012 

 

La Regidoria d’Hisenda informa que aquesta modificació de pressupost es
finança amb el superàvit de l’exercici de 1999, un exercici que s’ha de qualificar
econòmicament de bo, propiciat per la situació econòmica general i per l’actuació
del Consistori.

En la modificació de crèdit que es proposa, es preveu la distribució dels recursos
econòmics disponibles per a la realització d’inversions, el percentatge destinat
aquestes suposa respecte al total del romanent líquid de tresoreria un
percentatge superior al 85%.

Dictàmens
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HISENDA 33

ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA 

CONCEPTE DETALL IMPORT 

870.00 Romanent de Tresoreria aplicació per a finançament de crèdits extraordinaris  52.900.000 

870.01 Romanent de Tresoreria aplicació per a finançament de suplements de crèdit  16.100.000  

 Total. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  69.000.000 
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Piscines Municipals

Les piscines municipals romandran obertes a partir del diumenge, 25 de juny de 2000.

HORARI: del 28 de juny al 25 de juliol d11.30 h. a 19.30 h.
del 26 de juliol fins al tancament de 9 h. a 19.30 h.

PREUSPREUSPREUSPREUSPREUS
1. Abonament per temporada

2. Entrades

3. Abonaments especials

          10 entrades adults    4.000 ptes.

          10 entrades nens    2.000 ptes.

4. Pèrdua d’abonaments

Els nens fins a 5 anys i els majors de 65 anys queden exempts de pagament.

          Matrimonis (per parella) 10.000 ptes.
          Adults 7.000 ptes.
          1 fill o menor de 5 a 5 anys 3.500 ptes.
          2 fills o menors de 5 a 15 anys 5.500 ptes.
          3 fills o menors de 5 a 15 anys 6.500 ptes.
          4 fills o menors de 5 a 15 anys 7.500 ptes.
          5 fills o menors de 5 a 15 anys 8.500 ptes.
          Per cada fill o menor més    500 ptes.
          Joves de 16 a 24 anys 3.500 ptes.
          Disminuïts físics o psíquics amb
          carnets de la Generalitat de Catalunya 3.500 ptes.
          Disminuïts físics o psíquics amb informe
          de l’Assistent Social de Teià 3.500 ptes.

          Laborables adults (des de 16 anys) 450 ptes.
          Laborables nens (de 5 a 15 anys) 300 ptes.
          Festius adults (des de 16 anys) 600 ptes.

          Festius nens (de 5 a 15 anys) 350 ptes.

          Per lliurament de duplicats 500 ptes.



Informem a tots els teianencs que tingueu vehicles domiciliats en altres municipis, que ara és l’hora de tramitar, de

forma totalment gratuïta, el canvi de domicili del vostre PERMÍS DE CIRCULACIÓ i del PERMÍS DE CONDUCCIÓ a fi

que hi figuri correctament l’adreça actual de Teià. D’aquesta manera, col.laborareu amb les finances municipals de

l’Ajuntament on teniu la vostra residència, i obtindreu en molts casos un estalvi considerable ja que les quotes que heu

de pagar a Teià per l’impost de vehicles, en comparació amb altres municipis són inferiors.

Exemple entre BARCELONA i TEIÀ:

Tipus i cavalls fiscals     A Barcelona A Teià          Estalvi

              -Menys de 8 H P   4.200'-  3.360'-    840'-

             -De 8 a 12 H P
             Renault Clio, Opel Corsa, Seat Ibiza,... 11.340'-  9.072'- 2.268'-

             -De 12 a 16 H P
             VWG Golf, Audi A3, BMW 318,... 23.940'- 19.152'- 4.788'-

             -De 16 fins a 19,99 H P
             BMW 325 TD, Audi A8, Nissan Terrano II,... 29.820'- 23.856'- 5.964'-

             -De 20 HP en endavant
             Mercedes E320, Jeep Wrangler,... 37.270'- 29.816'- 7.454'-

Per acollir-vos a la campanya haureu de passar per les oficines municipals, de dilluns a divendres, de

9 h a 14 h, per recollir els impresos que hauran de signar els titulars dels permisos i per la recepció i el lliurament de la

documentació.

Per a aquelles persones que ho sol.licitin telefònicament, es podrà concertar un altre horari.

Atès que aquesta campanya és destinada als nous veïns, aprofiteu per gaudir ara d'aquest servei gratuït i empadroneu-

vos al nostre municipi.

Per a qualsevol aclariment o consulta, podeu contactar amb l’Ajuntament, al telèfon 93 540 93 50.

Properament portarem a terme la nova
campanya gratuïta de canvi de domicili
en els documents dels vehicles 2000
La campanya es realitzarà del 15 de setembre al 31 d’octubre

Negociat de Recaptació
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CONCERT
ALS JARDINS
DE CAN GODÓ

22 de juliol de 2000,
a les 22 hores

b a n d a
municipal de
barcelona

Ajuntament de Teià
CULTURA


